Міністерство освіти і науки України
ТЕРНОПІЛЬСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ ТЕХНІЧНИЙ УНІВЕРСИТЕТ
ІМЕНІ ІВАНА ПУЛЮЯ

									ID 180050 22.03.2021 (291-2) 

ІНФОРМАЦІЯ
ПРО НАУКОВУ ТА НАУКОВО-ТЕХНІЧНУ ДІЯЛЬНІСТЬ 
В ТЕРНОПІЛЬСЬКОМУ НАЦІОНАЛЬНОМУ ТЕХНІЧНОМУ УНІВЕРСИТЕТІ
ІМЕНІ ІВАНА ПУЛЮЯ ЗА 2020 РІК

Тернопіль 2021

Міністерство освіти і науки України
ТЕРНОПІЛЬСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ ТЕХНІЧНИЙ УНІВЕРСИТЕТ
ІМЕНІ ІВАНА ПУЛЮЯ

Розглянуто та затверджено
на засіданні науково-технічної ради ТНТУ
Протокол №5 від 23.03.2021р.

Ректор ___________ П.В. Ясній 

ІНФОРМАЦІЯ
ПРО НАУКОВУ ТА НАУКОВО-ТЕХНІЧНУ ДІЯЛЬНІСТЬ 
В ТЕРНОПІЛЬСЬКОМУ НАЦІОНАЛЬНОМУ ТЕХНІЧНОМУ УНІВЕРСИТЕТІ
ІМЕНІ ІВАНА ПУЛЮЯ ЗА 2020 РІК

Тернопіль 2021

ЗМІСТ

1.	Узагальнена інформація щодо наукової та науково-технічної діяльності ТНТУ 		3	
2.	Результати наукової та наукової-технічної діяльності за науковими напрямами		5	
2.1	Важливі результати, отримані за усіма закінченими у 2020 році науково-дослідними роботами		5	
2.2.	Важливі результати, отримані під час виконання перехідних науково-дослідних робіт		6	
2.3	Найважливіші наукові результати отримані в результаті виконання госпдоговірних робіт		8	
3.	Розробки, які впроваджено у 2020 році за межами ТНТУ.		9	
4	Список наукових статей, опублікованих та прийнятих до друку у 2019 році у зарубіжних виданнях, які мають імпакт-фактор		10	
5.	Відомості про науково-дослідну роботу та інноваційну діяльність студентів, молодих учених, у тому числі про діяльність Ради молодих учених та інших молодіжних структур		38	
6.	Наукові підрозділи, їх напрями діяльності, робота з замовниками		39	
7.	Наукове та науково-технічне співробітництво із закордонними організаціями		40	
8.	Відомості щодо поліпшення рівня інформаційного забезпечення наукової діяльності, доступу до електронних колекцій наукової періодики та баз даних провідних наукових видавництв світу про патентно-ліцензійну діяльність		41	
9.	Інформація про науково-дослідні роботи, що виконуються на кафедрах у межах робочого часу викладачів		44	
10.	Розвиток матеріально-технічної бази досліджень та розробок		46	
11.	Заключна частина		49	
	Показники наукової та науково-технічної діяльності Тернопільського національного технічного університету імені Івана Пулюя за 2016-2020 роки		50	
	Річний звіт за формою державного статистичного спостереження із статистики науки №3 наука 		59	
	Інформація про виконання показників паспортів бюджетних програм за 2020 рік		64	

1. УЗАГАЛЬНЕНА ІНФОРМАЦІЯ ЩОДО НАУКОВОЇ ТА НАУКОВО-ТЕХНІЧНОЇ ДІЯЛЬНОСТІ ТНТУ

а) Коротка довідка про ТНТУ ім. І. Пулюя.
ТНТУ, член Європейської асоціації університетів (IV рівень акредитації), здійснює підготовку фахівців за 37 бакалаврськими і 36 магістерськими програмами та 17 програмами доктора філософії за денною та заочною формами навчання. У його складі 3 коледжі, 4 факультети, навчально-науковий інститут інформаційних систем, дистанційного навчання, 7 центрів, зокрема перепідготовки та післядипломної освіти, 21 науково-дослідна лабораторія. Функціонують 15 наукових шкіл, докторантура та аспірантура, 5 спеціалізованих вчених рад за 9 спеціальностями. На базі ТНТУ створений Науковий парк.
б) Науково-педагогічні кадри.
Чисельність науково-педагогічних працівників ТНТУ складає 421 чоловік з них штатних 401 (у 2019 – 408; у 2018 – 415; 2017 – 421). В цьому числі докторів 56, з них штатних 52 (у 2019 – 52; у 2018 – 51; 2017 – 49). Кандидатів наук 265, з них штатних 256 (у 2019 – 249; у 2018 – 245; 2017 – 260), 8 штатних науково-педагогічних працівників мають почесні звання заслужених. 
№
п/п	Показник 	2017	2018	2019	2020	
	Чисельність науково-педагогічних працівників, усього	463	443	433	421	
	Чисельність штатних науково-педагогічних працівників	421	415	408	401	
	з них: – доктори наук	49	51	52	52	
	– кандидати наук	260	245	249	256	

В університеті видається 3 наукових журнали: «Вісник ТНТУ», «Галицький економічний вісник» та електронний журнал «Соціально-економічні проблеми і держава», які внесені до переліку фахових видань з технічних, фізико-математичних та економічних наук. Науковий журнал «Вісник ТНТУ» включено в реферативну науково-технічну базу даних Inspec.
У поточному році НДР виконувались 6 штатними співробітниками та сумісниками. Загалом НДР виконувались науковими співробітниками на 25,25 посадах згідно штатного розпису, з яких 20,5 посад загального фонду і 5 посад спеціального фонду.
 
в) Кількість виконаних робіт та обсяги їх фінансування за останні п’ять років
Категорії
робіт	2016	2017	2018	2019	2020	
	к-ть од.	тис.
грн.	к-ть од.	тис.
грн.	к-ть
од.	тис.
грн.	к-ть
од.	тис.
грн.	к-ть
од.	тис.
грн.	
Фундаментальні	4	773,07	7	1498,1	6	1923,6	7	2276,952	3	1360,9	
Прикладні 	6	1032,3	6	1080,5	4	1141,398	2	551,499	2	1163,1	
Госпдоговірні, ДФФД та гранти	26	940,82	35	768,422	26	4392,474	9	826,118	6	791,8	

Додатково до коштів загального бюджету для розвитку наукових досліджень отримано: центру інформаційних технологій – 950,192 тис. грн., послуг Інтернет вузла 37,027 тис. грн., проведення конференцій – 66,5  тис. грн., проведення платної перевірки кваліфікаційних робіт на плагіат – 45,132 тис. грн. 
Крім цього за програмами міжнародного співробітництва виграно грант на суму 510,7 тис. грн в рамках програми Еразмус+ угода номер - 621029-EPP-1-2020-1-UA-EPPJMO-MODULE. В загальному фінансування науки (із врахуванням фінансування МОНУ, коштів замовників, навчання та надання послуг) складає 4414,651 тис.грн (у 2019р – 4929,39 тис.грн.; у 2018р. –7457,472 тис грн.; у 2017р. –4256,521 тис. грн.; у 2016р. – 3379,182 тис. грн.).

г) Кількість відкритих у звітному році спеціалізованих вчених рад по захисту кандидатських та докторських дисертацій, кількість захищених дисертацій. 

В університеті у 2020р. діяли 5 спеціалізованих рад із захисту дисертацій за 9 спеціальностями, в т.ч. 2 докторські ради за 3 спеціальностями.
У спеціалізованих радах університету відбувся захист 1 докторської та 7 кандидатських дисертацій (у 2019 - 12 ;у 2018 – 12; у 2017 – 10; у 2016 – 13). Співробітниками, аспірантами та здобувачами ТНТУ захищено 6 кандидатських дисертацій (у 2019 - 14; у 2018 – 13; у 2017 – 7; у 2016 – 13) і 1  докторську (у 2019 - 4; у 2018 – 6; у 2017 – 3; у 2016 – 3).
Аспірантура функціонує за 16 ( переліку 2016 р.) спеціальностями. В аспірантурі навчається 72 аспіранти ( у 2019 - 73; у 2018 – 67; у 2017 – 86; у 2016 – 77), з них на денній формі завчання – 70 (у 2019 - 70; у 2018 – 61; у 2017 – 73; у 2016 – 65). На платній основі навчається 27 аспірантів, з них 27 – аспірантів денної форми навчання. Підготовку науково-педагогічних кадрів забезпечують 50 докторів наук і 31 кандидатів наук. 

2. РЕЗУЛЬТАТИ НАУКОВОЇ ТА НАУКОВОЇ-ТЕХНІЧНОЇ ДІЯЛЬНОСТІ ЗА НАУКОВИМИ НАПРЯМАМИ

2.1 Важливі результати, отримані за усіма закінченими у 2020 році науково-дослідними роботами
Усі науково-дослідній роботи, які виконувались в ТНТУ у 2020 році здійснювались за напрямом «Технічні науки».

Науковий напрям № 9 – Механіка
1. Методологія оцінювання довговічності і продовження ресурсу елементів авіаційних конструкцій з експлуатаційними пошкодженнями біля кріпильних отворів (№ держ. реєстр. 0118U003479, керівник НДР: д.т.н., проф. Ясній П.В.).Фундаментальне дослідження. Фактичний обсяг фінансування – 1980,76 тис. грн.
З використанням МСЕ виявлено основні закономірності впливу натягу дорнування і комбінованого дорнування на розподіл полів напружень та залишкових напружень в пластинах отворів різного діаметру. Комбіноване дорнування до 35 % підвищує залишкові напруження біля отворів порівняно із дорнуванням. За рахунок деформаційного зміцнення матеріалу максимальні стискувальні напруження для усіх діаметрів отворів (8 – 12 мм) виникають у середній ділянці пластини. Виявлено, що швидкість розвитку втомної тріщини біля отвору після дорнування з натягом (2,4 – 2,8 %) не залежить від діаметру отвору (8 – 12 мм) за однакового розмаху коефіцієнта інтенсивності напружень. Досліджено, що дорнування та комбіноване дорнування сповільнює ріст тріщини порівняно із зразками без зміцнення, причому цей ефект більший після комбінованого дорнування. З підвищенням діаметру отвору (8 – 12 мм) загалом спостерігається зменшення приросту тріщини за однакової кількості циклів навантаження. Встановлено, що дорнування і комбіноване дорнування отворів з втомними пошкодженнями значно підвищує залишкову довговічність пластин із алюмінієвого сплаву Д16чТ. Зокрема залишкова довговічність пластин із попередньою тріщиною довжиною 1 мм після комбінованого дорнування (i = 2 %) підвищується у 9,6 разів, а після дорнування (i = 2,7 %) у 9 разів. Отже за меншого натягу при комбінованому дорнувані отримано більшу відносну довговічність пластини із отвором однакового діаметру. Це вказує на створення більших стискувальних напружень в околі отвору пластин після комбінованого методу дорнування та більшу ефективність методу з точки зору підвищення ресурсу елементів конструкцій з концентратором напружень.
Запропонована модель і основана на ній методика прогнозування росту втомної тріщини в пластині від зміцненого отвору з попередньою тріщиною в її околі, що розглядає дорнування, як одноразове перевантаження розтягом тіла з тріщиною з урахуванням створюваних залишкових напружень. Надано рекомендації щодо вдосконалення технології дорнування конструкційних елементів літаків з експлуатаційними пошкодженнями в околі кріпильних отворів, шляхом застосування комбінованого дорнування
Опубліковано: статті у журналах, що включені до наукометричних баз даних (Scopus або аналогічного рівня) – 12; матеріали конференцій, що входять до наукометричних баз даних Scopus – 4; статті у журналах, що включені до переліку наукових фахових видань України – 14; монографію – 1; навчальний посібник – 1; отримано патентів України – 6; захищено одну дисертацію PhD, назначені дати захисту докторської і кандидатської дисертації.

2.2. Найважливіші наукові результати отримані в результаті виконання перехідних науково-дослідних робіт
Науковий напрям №2 – Інформатика та кібернетика
2. Високопродуктивні суперкомпютерні технології ідентифікації нейро- біо- та нанопористих систем з когнітивними і зворотніми звязками (№ держреєстрації: 0119U001324, д.т.н., проф. Петрик М.Р.) Фундаментальне дослідження. Фактичний обсяг фінансування – 200 тис. грн., зокрема на 2019 – 224,592 тис. грн.
В ході виконання цього етапу проекту обґрунтовані та розв’язані нові некласичні обернені задачі  ідентифікації кібер-фізичних (нейро-біо- та нанопористих) feedback-систем   з врахуванням комплексу обмежувальних нейро-біологічних та  фізичних чинників та зворотних впливів і наноджерел на основі розвитку теорії оптимального керування складних багатокомпонентних систем. Розроблені моделі багато параметричної ідентифікації  досліджуваних feedback-систем, що враховують низку колективних ефектів, що є визначальними для мезоскопічних властивостей наноструктур та внутрішньої структури поверхонь нанопор частинок середовища (квантово-механічних чинників динамічної провідності у моделі діелектричного континууму для багатошарових нанопористих структур, складових  енерґетичного поверхневого потенціалу Леннарда-Джонса нанопор частинок для  уточнення нано-поверхневих адсорбційних взаємодій та фазових переходів в нанопорах наноструктур, умов динамічної  рівноваги та ін.),  структури компонентів матриці когнітивних feedback-впливів нейровузлів та механізмів зворотних  наноджерел в системі. 
 Побудовані високошвидкісні аналітичні розв’язки обидвох класів feedback-моделей (прямих і спряжених задач) у векторному вигляді, що забезпечило їх ефективну  алгоритмічну- реалізацію та реалізацію матричних процедур на основі підходів розпаралелювання обчислень. Отримані   явні аналітичних виразів градієнтів функціоналів нев’язки, на основі яких розроблені високопродуктивні регуляризаційні алгоритми ідентифікації параметрів систем та зворотних взаємодій на макро- і мікрорівнях,  що дозволяють розпаралелювання обчислень для багатоядерних комп’ютерів. 
Результати опубліковані у : 13 Scopus публікаціях за 2020 р.,. з них 6 статей у високорейтингових наукових журналах (4 з них – Quartile 2, 2- Quartile 3, всі Scopus та Web of Science) та 5 Scopus conferecce papers. Обліковано у паперовому вигляді виданні ЕС  1 розділ монографії, підготовлено до друку 1 монографію, опубліковано 4 статті у фахових виданнях МОН, 4 матеріалів конференцій. Крім того з випередженням термінів додатково опубліковано ще 2  статті  2021 роком  (Quartile 2,  Scopus та Web of Science).
Здобуто перемогу в конкурсі проектів, організований Посольством Франції в Україні(травень 2020) на фінансову підтримку поїздки і  наукове перебування у французькій лабораторії (Ecole Supérieure de Physique te de Chimie Industrièle  de Paris – ESPCI, Institut du Cerveau et de la Moelle -ICM CNRS URM 7225-Incerm U 1127-Université Pierre et Marie Curie Paris  6 - UMRS 1127).
За роботу "Новітні методи математичного моделювання складних процесів та систем на основі високопродуктивних  обчислень" керівник проекту Петрик М.Р. став лауреатом Державної премії України в галузі науки і техніки (Указ Президента України №4 від 13.01.2020).

Науковий напрям № 9 – Механіка
3. Створення нового покоління методів фрактодіагностування матеріалів і конструкцій на основі використання нейронних мереж (№ держ. реєстр. 0119U001323, керівник НДР: д.т.н., проф. Марущак П.О.). Фундаментальне дослідження. Фактичний обсяг фінансування – 596,460тис. грн., зокрема на 2020 – 596,460 тис. грн.
Проведено класифікацію структур морфологічного рельєфу з точки зору їх кількісної параметризації, яка забезпечила створення типових підходів при проведенні їх комп'ютерного розпізнаванння і наступних розрахунків фрактодіагностичних характеристик. Створене на основі нової моделі програмне забезпечення для проведення комп'ютерного моделювання реалізацій мікрорельєфу поверхні інтегроване в спеціалізоване програмне забезпечення для технічної діагностики стану поверхні та проведення моделюючих експериментів, після прецензійної лазерної обробки.
За допомогою створеного програмного забезпечення проведено серію експериментів по обробці реальних ділянок мікрорельєфу новим та відомим методами. Отримані результати порівняльного аналізу похибок моделювання з використанням нового методу підтвердили більшу точність при описі сегментів-циклів в порівнянні з відомим методом. Проаналізовано профілограми рельєфу поверхні біокородованих трубних сталей, виявлено та описано її морфологію за допомогою параметрів шорсткості. Запропоновано новий метод обчислення радіусів вершин заглибин рельєфу, які вважали множинними мікроконцентраторами напружень. Обчислено значення ефективних коефіцієнтів концентрації напружень за формулою Ароли–Рамулу з урахуванням радіусів вершин мікроконцентраторів, визначених за допомогою розробленого методу, що дало можливість додатково обґрунтувати ефективність пропонованих інгібіторів. Описаний підхід забезпечує кількісне порівняння властивостей контрольних ділянок лабораторних зразків та натурних конструкцій для оцінювання їх схильності до зародження тріщиноподібних дефектів. Опубліковано: 5 статтей у виданнях включених у Scopus, 6 статей у журналах включених до Web of Sci., 2 cтатті у журналах включених до Index Copernicus, 5 публікації в матеріалах конференцій, що входять до наукометричних баз даних Scopus та Web of Sci., 5 cтатті у фахових виданнях, 3 тези конференцій, 2 монографії, 1 розділ закордонної монографії, 1 посібник, 2 патенти, 1 свідоцтво про реєстрацію авторського права на твір. Результати впроваджено у ТОВ «ВКФ ДЗАК» та у ТНТУ ім. І. Пулюя.
4. Розроблення діагностичного комплексу на базі глибоких нейронних мереж для розпізнавання множинних поверхневих дефектів металоконструкцій (№ держ. реєстр. 0120U101924, керівник НДР: к.т.н., доц. Коноваленко І.В.). Прикладне дослідження. Фактичний обсяг фінансування – 668,004 тис. грн., зокрема на 2020 – 668,004 тис. грн.
Побудовано ряд класифікаційних моделей на основі глибоких залишкових нейронних мереж та досліджено їх якісні метрики на зображеннях плоских металевих поверхонь металопрокату. Результати показали, що запропоновані моделі з високою точністю можуть бути застосовані для виявлення поверхневих дефектів. Найкраще ідентифікуються дефекти з достатньо великою площею (класи 2 та 3). Найважче розпізнаються дрібні пошкодження класу 1, які найбільше схожі на поверхневі утворення, що часто зустрічаються і на неушкоджених зразках. Разом з цим, видається можливим значно покращити результати і для пошкоджень класу 1, але це вимагає розширення навчальної вибірки фотозразків цього класу.
Досліджуючи результати моделей ResNet різних видів, виявили, що оптимальна глибина моделі становила 50 шарів. Простіші моделі (34 шари) в загальному демонстрували гірші узагальнюючі властивості, у той час як глибші моделі показували кращі результати при навчанні, але на тестових даних результати були гірші, що вказує на перенавчання (або недостатній обсяг навчальної вибірки для складних моделей).
Найкраща модель багатоміткового класифікатора на основі ResNet50 продемонструвала усереднену точність класифікації за всіма видами пошкоджень 0,9691. Модель навчалась з використанням binary focal lass function та оптимізатора SGD.
Розроблений автоматизований метод виявлення та класифікації трьох типів дефектів металопрокату може бути легко розширений на більший перелік пошкоджень шляхом заміни вихідного шару нейромережі та дотреновуванням на доповненій навчальній вибірці.
 Опубліковано: 5 статтей у виданнях включених у Scopus, 3 статті у журналах включених до Web of Sci., 2 cтатті у журналах включених до Index Copernicus, 6 cтатті у фахових виданнях, 3 тези конференцій, 2 монографії, 3  розділи закордонної монографії, 1 посібник, 2 патенти.

Науковий напрям 9. Галузеве машинобудування
5. Розробка транспортно-технологічних систем з пружними та еластичними гвинтовими робочими органами (№ держреєстрації: 0120U101916  керівник теми: д.т.н.. проф. Гевко Р.Б.) Прикладне дослідження. Фактичний обсяг фінансування – 495,071 тис. грн., зокрема на 2020 – 495,071 тис. грн.
Удосконалено методи формалізованого опису пружних та еластичними робочих органів транспортно-технологічних систем (ТТС) та їх взаємодії з дискретними елементами вантажу. Проведено імітаційне моделювання ТТС та контактної взаємодії їх пружних та еластичних робочих органів з с.-г. вантажем (зерновими, коренеплодами, плодами). Дослідження напружено-деформованого стану пружних та еластичних робочих органів та вантажу, оцінка пошкоджуваності вантажу. Обґрунтування параметрів досліджуваних ТТС та їх приводів за результатами проведення їх багатокритеріальної оптимізації. Розроблено програми та методики експериментального дослідження, розробка та виготовлення експериментального обладнання, проведення попередніх експериментальних досліджень на наявному обладнанні.
Опубліковано: 5 статтей у виданнях включених у Scopus, 4 статті у журналах включених до Web of Sci., 4 статті у журналах включених до Index Copernicus, 8 статей у фахових виданнях, 10  тези конференцій, 2 монографії, 1  розділ закордонної монографії, 10 патентів, підготовлено до захисту 3 кандидатських дисертації.

2.3. Найважливіші наукові результати отримані в результаті виконання госпдоговірних робіт

1.	Розроблення та обґрунтування параметрів транспортно-розвантажувальної системи для транспортування яблук у тарі у складські приміщення. (Замовник – ТОВ АП «Колос-2». Тернопільська обл., Теребовлянський р-н., м. Теребовля, вул. І. Мазепи, 7. г/д 481-19, керівник НДР – Гевко Р.Б.). Обсяг фінансування без ПДВ – 16667 грн.
2.	Оцінка міцності і жорсткості решітчастих конструкцій поверхневого водовідведення (Замовник – ТОВ «Стандарт –Парк», м. Тернопіль, вул. Бродівська, 44, оф.6, г/д № 482-20, керівник НДР – Ясній В.П.). Обсяг фінансування без ПДВ – 17,933 грн.
3.	Наукове консультування щодо підвищення фахової компетентності в області методів машинного навчання для задач кібербезпеки слухачів від компанії ТОВ «Хаблейз». (Замовник – ТОВ «Хаблейз», Україна, 03189, м. Київ, вул. Вільямса академіка, 6, оф.43, г/д № 483-20, керівник НДР – Загородня Н.В.). Обсяг фінансування без ПДВ – 7500 грн.
4.	Розроблення науково-технічної документації на удосконалення алгоритмів виявлення аномалій та вторгнень в інформаційні системи та сформовано рекомендації щодо їх впровадження в системи інтелектуального аналізу ТОВ «Хаблейз». (Замовник – ТОВ «Хаблейз», Україна, 03189, м. Київ, вул. Вільямса академіка, 6, оф.43, г/д № 484-20, керівник НДР – Загородня Н.В.). Обсяг фінансування без ПДВ – 32500 грн.
5.	Науково-технічне обґрунтування напрямів створення автоматизованої системи управління мережею оптичних засобів спостереження за навколоземним космічним простором. (Замовник – Національний центр управління та випробувань космічних засобів. г/д № 485-20, керівник НДР – Паламар М.І.). Обсяг фінансування – 140000 грн.)
6.	Розроблення науково-технічної документації інструментального обстеження стану будівельних конструкцій  будівлі адміністративних і виробничих приміщень по вул. Текстильна, 28.  (Замовник – ТОВ «Інтеграл». г/д № 486-20, керівник НДР – Якубишин О.М.). Обсяг фінансування без ПДВ – 66500 грн.)
Обсяг укладених договорів – 309,320 тис. грн 

Обсяг надходжень – 281,100 тис.грн.

3. РОЗРОБКИ, ЯКІ ВПРОВАДЖЕНО У 2020 РОЦІ ЗА МЕЖАМИ ТНТУ
№ з/п	Назва та автори розробки	Важливі показники, які характеризують рівень отриманого наукового результату; переваги над аналогами, економічний, соціальний ефект	Місце впровадження (назва організації, відомча належність, адреса)	Дата акту впровадження	Практичні результати, які отримано ЗВО/науковою установою від впровадження
(обладнання, обсяг отриманих коштів, налагоджено співпрацю для подальшої роботи тощо)	

1	2	3	4	5	6	
1.	Розроблення та обґрунтування параметрів транспортно-розвантажувальної системи для транспортування яблук у тарі у складські приміщення
Гевко Р.Б.	Механізація вантажних робіт при транспортуванні тарних вантажів на незначні відстані для малих фермерських господарств.	ТОВ АП «Колос-2». Тернопільська обл., Теребовлянський р-н., м. Теребовля, вул. І. Мазепи, 7.	06.06.20	Заключено госпдоговір на суму 20,0 тис. грн.	
2	Методика підвищення ефективності холодного розширення отворів в пластинах
Ясній П.В.	Продовження ресурсу експлуатованих авіаційних конструкцій 	ДП «Антонов»	20.10.20	Налагоджено співпрацю для подальшої роботи	

4. СПИСОК НАУКОВИХ ПРАЦЬ, ОПУБЛІКОВАНИХ ТА ПРИЙНЯТИХ РЕДАКЦІЄЮ ДО ДРУКУ У 2020 РОЦІ У ЗАРУБІЖНИХ ВИДАННЯХ, ЯКІ МАЮТЬ ІМПАКТ-ФАКТОР
№ з/п	Автори	Назва роботи	Назва видання, де опубліковано роботу	Том, номер (випуск, перша-остання сторінки роботи	

1	2	3	4	5	
Статті в Scopus	
1.	1	Buketov, A.,
Smetankin, S.,
Maruschak, P.,
Yurenin, K.,
 Sapronov, O.,
 Matvyeyev, V.,
 Menou, A.	New black-filled epoxy coatings for repairing surface of equipment of marine ships
	Transport 
	35 (6), pp. 679-690.	
2.	2	Diahovchenko I., 
Kolcun, M.,
 Čonka, Z.,
 Savkiv, V.,
Mykhailyshyn, R.	Progress and Challenges in Smart Grids: Distributed Generation, Smart Metering, Energy Storage and Smart Loads	Iranian Journal of Science and Technology - Transactions of Electrical Engineering	44 (4), pp. 1319-1333	
3.		Brezinová, J., Guzanová, A., Tkáčová, J., 
Brezina, J., 
Ľachová, K., Draganovská, D., Pastorek, F., Maruschak, P., Prentkovskis, O.	High velocity oxygen liquid-fuel (HVOLF) spraying of WC-based coatings for transport industrial applications
	Metals 
	10 (12), art. no. 1675, pp. 1-24.	
4.		Boyko, I., 
Tsupryk, H.,
Stoianov, Y.
	Shear Acoustic Phonons in AlN/GaN Nanostructures in the Presence of Piezoelectric Effect
	Proceedings of the 2020 IEEE 10th International Conference on "Nanomaterials: Applications and Properties"	NAP 2020, art. no. 9309553	
5.		Halyna, Kozbur
	Method of Predicting Necking True Stress in a Thin-Walled Tube under a Complex Stress State	Strojnicky Casopis	70 (2), pp. 101-116.	
6.		Maruschak, P.O., Lytvynenko, Y.V., 
Dzyura, V.O., Bishchak, R.T., 
Polutrenko, M.S.	Detection of Microdefects on the Surfaces of Corroded Steel Pipes
	Materials Science	56 (3), pp. 400-409	
7.		Leshchak, R.L., 
Babii, А.V., 
Barna, R.А., 
Syrotyuk, А.М.
	Corrosion Resistance of Steel of the Frames of Boom Sprayers
	Materials Science	56 (3), pp. 425-431. 
	
8.		Hutsaylyuk, V., Lytvynenko, I., Maruschak, P., Dzyura, V.,
 Schnell, G.,
Seitz, H.	A new method for modeling the cyclic structure of the surface microrelief of titanium alloy ti6al4v after processing with femtosecond pulses
	Materials	13 (21), art. no. 4983, pp. 1-8.	
9.		Mykhailyshyn, R.,
 Savkiv, V., 
Duchon, F., 
Chovanec, L.
	Experimental Investigations of the Dynamics of Contactless Transportation by Bernoulli Grippers	2020 IEEE 6th International Conference on Methods and Systems of Navigation and Motion Control, MSNMC	art. no. 9255521, pp. 97-100	
10.		Panin, S., Vlasov, I., Maksimov, P., Moiseenko, D., Maruschak, P., Yakovlev, A., Schmauder, S., 
Berto, F.	Increasing fatigue life of 09mn2si steel by helical rolling: Theoretical–experimental study on governing role of grain boundaries
	Materials	13 (20), art. no. 4531, pp. 1-29	
11.		Pukas, S.Ya., 
Zinko, L.А.,
 German, N.V., 
Gladyshevskii, R.E., 
Koval, I.V., Bodrova, L.G.,
 Kramar, H.M., 
Marynenko, S.Yu.	Influence of the nano-WC content and sintering temperature on the phase composition of hard alloys in the system TiC–WC–VC–NiCr	Physics and Chemistry of Solid State	21 (3), pp. 496-502.	
12.		Mudryk, I.,
 Petryk, M.,
 Petryk, M., 
Kushnir, O.
	Hybrid Artificial Intelligence Systems for Complex Neural Network Analysis of Abnormal Neurological Movements with Multiple Cognitive-nodes Signal
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings	1, art. no. 9322018, pp. 432-435.	
13.		Lytvynenko, I., 
Onyskiv, P.
, Lupenko, S.,
 Zozulia, A	Processing of Vector Rhythmocardiosignal Based on Software Complex
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings	1, art. no. 9322020, pp. 411-414	
14.		Dozorskyi, V., Nykytyuk, V., Dozorska, O., Dediv, L., Yavorska, E.
	The Method of Selection and Pre-processing of Electromyographic Signals for Bio-controlled Prosthetic of Hand
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	
1, art. no. 9321935, pp. 188-191. 
	
15.		Boyko, I., Stoianov, Y., Tsupryk, H., Pryveda, O., Kinakh, I.
	Modeling of Tunneling Current in Nanostructures Taking into Account the Effect of Electron-electron Interaction
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings	, 1, art. no. 9322038, pp. 411-414. 
	
16.		Lytvynenko, I., Lupenko, S., Onyskiv, P.
	Method of Evaluation of Discrete Rhythm Structure of Cyclic Signals with the Help of Adaptive Interpolation
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings Proceedings	1, art. no. 9321878, pp. 155-158.	
17.		Yavorskyy, B.
	Computer Simulation for Quantum Tomography
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	1, art. no. 9322034, pp. 217-220.	
18.		Krepych, S., 
Spivak, I., 
Spivak, S.
	Approach to Forecasting of Utility Costs Using Neural Networks
	IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings	1, art. no. 9321929, pp. 387-391.	
19.		Lypak, H., Kunanets, N., Pasichnyk, V., Veretennikova, N.
	Digitization Project for Historical and Cultural Heritage
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	2, art. no. 9321993, pp. 194-198	
20.		Strutynska, I., Dmytrotsa, L., Kozbur, H., Hlado, O., Dudkin, P., Dudkina, O.	Development of Digital Platform to Identify and Monitor the Digital Business Transformation Index
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings	2, art. no. 9322016, pp. 171-175.	
21.		Duda, O., Palka, O., Pasichnyk, V., Matsiuk, O., Kunanets, N., Tabachyshyn, D.
	Existing City Assessment Systems
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings	2, art. no. 9321907, pp. 238-241.	
22.		Nebesnyi, R., Pasichnyk, V., Kunanets, N., Veretennikova, N., Kunanets, O	Formation of IT Project Implementation Team
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	2, art. no. 9322005, pp. 203-206.	
23.		Spivak, I., Krepych, S., Porplytsya, N., Spivak, S	Method of Estimation the Level of Influence of Motivational Factors on Labor Efficiency	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	1, art. no. 9321916, pp. 159-162.	
24.		Duda, O., Pasichnyk, V., Kunanets, N., Antonii, R., Matsiuk, O.
	Multidimensional Representation of COVID-19 Data Using OLAP Information Technology
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	2, art. no. 9321889, pp. 277-280.	
25.		Lupenko, S., Orobchuk, O., Andrii, H.
	Ontooriented Information Systems for Folk Medical Directions
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	2, art. no. 9321957, pp. 226-229.	
26.		Kramar, O., Drohobytskiy, Y., Skorenkyy, Y., Rokitskyi, O., Kunanets, N., Pasichnyk, V., Matsiuk, O.
	Augmented Reality-assisted Cyber-Physical Systems of Smart University Campus
	2020 IEEE 15th International Scientific and Technical Conference on Computer Sciences and Information Technologies, CSIT 2020 - Proceedings,	2, art. no. 9321951, pp. 309-313. 
	
27.		Palamar, M., Chaikovskyi, A., Yavorska, M., Pasternak, V., Shevchuk, S.
	The Influence of Antenna Installation Accuracy on Quality of Signal Reception
	IDAACS-SWS 2020 - 5th IEEE International Symposium on Smart and Wireless Systems within the International Conferences on Intelligent Data Acquisition and Advanced Computing Systems, Proceedings	art. no. 9297104, .	
28.		Yaskiv, V., Martseniuk, A., Yaskiv, A., Yurchenko, O.
	Synchronous Rectifier in High-Frequency 24V/15A MagAmp Power Converter
	2020 IEEE 4th International Conference on Intelligent Energy and Power Systems, IEPS 2020 - Proceedings	art. no. 9263190, pp. 113-117.	
29.		Marushchak, L., Pavlykivska, O., Oleksandra, K.
	Managerial tools used to regulate of the state budget recourses in context of human right to social protection		Cogito, 12 (3), pp. 266-280. 

30.		Yasnii, P.V., Dyvdyk, O.V., Iasnii, V.P.
	Modeling of Cold Plastic Deformation of the Holes Made in Specimens of Shape-Memory Alloy		Materials Science, 56 (2), pp. 188-194. 
	
31.		Boyko, I., Petryk, M., Petryk, M., Mudryk, I.
	High-performance Modeling Methods of Feedback-nanoporous Cyber Systems using Nonlinear Adsorption Equilibrium of Gas Cleaning
	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings	art. no. 9208989, pp. 61-64.	
32.		Nazarevych, O., Leshchyshyn, Y., Lupenko, S., Hotovych, V., Shymchuk, G., Shabliy, N.	Method of Gas Consumption Change-point Detection Based on Seasonally Multicomponent Model
	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9208924, pp. 152-155.	
33.		Lupenko, S., Lytvynenko, I., Stadnyk, N.
	Method of Statistical Processing of Discrete Cycle Random Processes, by their Reduction to Isomorphic Periodic Random Sequences
	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9209004, pp. 209-212.	
34.		Zozulia, A., Lytvynenko, I., Lutsyk, N., Lupenko, S., Yasniy, O.
	Method of Automatic Rhythmcardiogram Formation with the Increased Informativeness by Means of the Electrocardiogram Processing	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9208847, pp. 35-38.	
35.		Maksymiv, T., Chaplinskyi, R.	Ways of Unauthorized Access to Medical Data and Approach to Organize Secure Access using Blockchain Technology
	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9208821, pp. 791-795.	
36.		
Mudryk, I., Mykhalyk, D., Petryk, M.
	High-performance Analyzing Methods for Tremorobjects Abnormal States of Neuro-biosystems with Cognitive Feedbacks	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9209013, pp. 265-268. 
	
37.		Spivak, S., Spivak, I., Krepych, S.
	Estimating the Competitiveness Level of Enterprises Based on the Functional Effectiveness Model	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings	art. no. 9208969, pp. 662-665.	
38.		Farion-Melnyk, A., Marushchak, L., Pavlykivska, O., Moskaliuk, N., Farion, M., Slipchenko, T.	The Global Trade Competition: Challenge for Ukraine
	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9208899, pp. 549-554. 

39.		Lypak, H., Kunanets, N., Pasichnyk, V., Veretennikova, N.	Digitized Historical and Cultural Heritage Consolidation Technologies: From a Territorial Resource to a National Portal	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9208819, pp. 891-896. 
	
40.		Horiuk, Y., Horiuk, V., Kukhtyn, M., Tsvihun, A., Kernychnyi, S.	Characterization of lytic activity of Phage SAvB14 on Staphylococcus aureus variant bovis
	Journal of Advanced Veterinary and Animal Research,	7, pp. 509-513.	
41.		Shvets, V., Shevtsiv, L., Mishchuk, N., Melnyk, B., Humen, Y., Mudrak, M.	Investment Attractiveness of Land Resources of Ukraine
	2020 10th International Conference on Advanced Computer Information Technologies, ACIT 2020 - Proceedings,	art. no. 9208869, pp. 699-703. 
	
42.		Petryk, M.R., Boyko, I.V., Khimich, O.M., Petryk, M.M.
	High-Performance Supercomputer Technologies of Simulation of Nanoporous Feedback Systems for Adsorption Gas Purification	Cybernetics and Systems Analysis, 56	(5), pp. 835-847.	
43.		Hutsaylyuk, V., Student, M., Posuvailo, V., Student, O., Sirak, Y., Hvozdets'kyi, V., Maruschak, P., Veselivska, H.	The properties of oxide-ceramic layers with Cu and Ni inclusions synthesizing by PEO method on top of the gas-spraying coatings on aluminium alloys
	Vacuum, 179	art. no. 109514, . Cited 3 times.	
44.		Iasnii, V., Yasniy, P., Lapusta, Y., Yasniy, O., Dyvdyk, O.	Functional Behavior of Pseudoelastic NiTi Alloy under Variable Amplitude Loading	Acta Mechanica et Automatica, 14 	 pp. 154-160.	
45.		Andreikiv, О.E., Babii, А.V., Dolinska, І.Y.
	Influence of the Working Media and Maneuvering Loading Mode on the Service Life of Spraying Booms of Field Sprinklers	Materials Science, 56 	pp. 166-173.	
46.		Averboukh, G., Kravchynska, T., Skotarenko, O., Zhulikova, O., Konstantiuk, N., Sergey, Y.	Features of the competency approach for public servants training
	European Journal of Molecular and Clinical Medicine, 7	pp. 802-808.	
47.		Mudryk, I., Petryk, M.
	Hybrid artificial intelligence systems for complex neural network analysis of abnormal neurological movements with multiple cognitive signal nodes
	Proceedings of the 2020 IEEE 3rd International Conference on Data Stream Mining and Processing, DSMP 2020,	art. no. 9204341, pp. 108-111. 

48.		Glova, B., Mudryk, I.
	Application of deep learning in neuromarketing studies of the effects of unconscious reactions on consumer behavior
	Proceedings of the 2020 IEEE 3rd International Conference on Data Stream Mining and Processing, DSMP 2020,	art. no. 9204192, pp. 337-340. 
	
49.		Drohobytskiy, Y., Brevus, V., Skorenkyy, Y.
	Spark structured streaming: Customizing kafka stream processing
	Proceedings of the 2020 IEEE 3rd International Conference on Data Stream Mining and Processing, DSMP 2020,	art. no. 9204304, pp. 296-299. 
	
50.		Lutskiv, A., Popovych, N.
	Big data-based approach to automated linguistic analysis effectiveness
	Proceedings of the 2020 IEEE 3rd International Conference on Data Stream Mining and Processing, DSMP 2020,	art. no. 9204057, pp. 438-443. 
	
51.		Kryven, V.А., Boiko, А.R., Valyashek, V.B., Tsymbalyuk, L.І.	Plastic Exfoliation of a Periodic System of Thin Near-Boundary Inclusions
	Materials Science, 56	pp. 90-96.	
52.		Kryvyi, P., Dzyura, V., Maruschak, P., Panin, S., Lyashuk, O., Vlasov, I.	Influence of Curvature and Cross-sectional Shape of Cylindrical Surface Formed by Turning on Its Roughness
	Arabian Journal for Science and Engineering, 45	pp. 5615-5622. Cited 1 time	
53.		Sapronov, O., Maruschak, P., Sotsenko, V., Buketova, N., Da Gloria De Deus, A.B., Sapronova, A., Prentkovskis, O.	Development and use of new polymer adhesives for the restoration of marine equipment units
	Journal of Marine Science and Engineering, 8	art. no. 527, . Cited 2 times.

54.		Maruschak, P., Dzura, V., Prentkovskis, O., Lytvynenko, I., Polutrenko, M.	Microdefects of biocorroded pipe steel surfaces and safety assessment of localized stress concentrators
	Metals, 10 	art. no. 852, pp. 1-9. 
	
55.		Andreikiv, O.E., Babii, A.V., Dolinska, I.Y., Matviiv, Y.Y.	Determination of the Residual Life of the Spraying Boom of a Field Sprinkler in the Maneuvering Loading Mode	Materials Science, 56 
	pp. 112-118.	
56.		Konovalenko, I., Maruschak, P., Brezinová, J., Viňáš, J., 
Brezina, J.	Steel surface defect classification using deep residual neural network
	Metals, 10 (6)	art. no. 846, pp. 1-15.	
57.		Kantsur, I.H., Hats, L.Ye., Kharchenko, T.B., Smahlo, O.V., Prokopets, L.V.	Application of the program-target method in budget management
	International Journal of Management, 11	pp. 1027-1035.	
58.		Buketov, A.V., Sapronov, O.O., Brailo, M.V., Maruschak, P., Yakushchenko, S.V., Panin, S.V., Nigalatiy, V.D.	Dynamics of destruction of epoxy composites filled with ultra-dispersed diamond under impact conditions
	Mechanics of Advanced Materials and Structures, 27 	pp. 725-733. Cited 7 times.	
59.		Medvid, V., Beliakova, I., Piscio, V., Savkiv, V., Duchon, F.	Preventing method of acoustic resonance in the high-pressure discharge lamps
	Journal of Electrical Engineering, 71	pp. 69-77.	
60.		Shanaida, M., Jasicka-Misiak, I., Makowicz, E., Stanek, N., Shanaida, V., Wieczorek, P.
	Development of high-performance thin layer chromatography method for identification of phenolic compounds and quantification of rosmarinic acid content in some species of the Lamiaceae family	Journal of Pharmacy and Bioallied Sciences, 12	pp. 139-145. Cited 1 time.

61.		Tytarchuk, I., Nehoda, Y., Shalyhina, I., Bazhanova, N., Horbachova, O., Rybina, L.	Innovations financing in the agricultural sector
	International Journal of Advanced Research in Engineering and Technology, 11	pp. 246-255. 
	
62.		Sadchenko, O., Davydova, I., Yakymyshyn, L., Kovalchuk, S., Chernenko, D., Zaitseva, A.	Modern marketing to scale the business
	International Journal of Advanced Research in Engineering and Technology, 11	pp. 324-333. Cited 1 time.	
63.		Pavlykivska, O., Marushchak, L., Oleksandra, K.	The world practice of governments support the small business: Lessons for Ukraine	Cogito, 12	pp. 110-131	
64.		Boyko, I., Petryk, M., Fraissard, J.
	Spectrum and normalized modes of acoustic phonons in multilayer nitride-based nanostructure	European Physical Journal B, 93 	art. no. 57, . Cited 3 times.
	
65.		Kryzhanivskyi, E.І., Polutrenko, M.S., Маrushchak, P.О., Zakiyev, I.М.	Biocorrosion and Localization of Degradation Processes on the Steel Surface of a Gas Main
	Materials Science, 55	pp. 683-692.	
66.		Iasnii, V.P., Nykyforchyn, H.M., Student, O.Z., Svirska, L.M.	Fractographic Features of the Fatigue Fracture of Nitinol Alloy
	Materials Science, 55 	pp. 774-779	
67.		Maruschak, P.O., Chausov, M.G., Konovalenko, I.V., Yasnii, O.P., Panin, S.V., Vlasov, I.V.	Effect of Shock and Vibration Loading on the Fracture Mechanisms of a VT23 Titanium Alloy
	Strength of Materials, 52	pp. 252-261. Cited 1 time.	
68.		Doroshenko, Y., Zapukhliak, V., Grudz, Y., Poberezhny, L., Hrytsanchuk, A., Popovych, P., Shevchuk, O.	Numerical simulation of the stress state of an erosion-worn tee of the main gas pipeline
	Archives of Materials Science and Engineering, 101 	pp. 63-78. Cited 3 times.
	
69.		Fryz, M., Mlynko, B.
	Properties of Stationarity and Cyclostationarity of Conditional Linear Random Processes
	Proceedings - 15th International Conference on Advanced Trends in Radioelectronics, Telecommunications and Computer Engineering, TCSET 2020,	art. no. 9088520, pp. 166-170. 
	
70.		Mykhailovych, T., Fryz, M.
	Model and Information Technology for Hourly Water Consumption Interval Forecasting
	Proceedings - 15th International Conference on Advanced Trends in Radioelectronics, Telecommunications and Computer Engineering, TCSET 2020	art. no. 9088618, pp. 341-345. 

71.		Tkachuk, R., Tkachuk, A., Yanenko, O., Shevchenko, K.
	Automated Implant Testing System for Intraocular Pressure Adjustment
	Proceedings - 15th International Conference on Advanced Trends in Radioelectronics, Telecommunications and Computer Engineering, TCSET 2020,	art. no. 9088571, pp. 190-193. 
	
72.		Brezinová, J., Viňáš, J., Brezina, J., Guzanová, A., Maruschak, P.	Possibilities for renovation of functional surfaces of backup rolls used during steel making
	Metals, 10	art. no. 164, . Cited 3 times.
	
73.		Viňáš, J., Brezinová, J., Brezina, J., Maruschak, P., Panin, S.	Application of Laser Welding in Car Bodies Manufacturing
	IOP Conference Series: Materials Science and Engineering, 731	art. no. 012005, .	
74.		Iasnii, V., Yasniy, P.
	The influence of stress ratio on fatigue lifetime of NiTi shape memory alloy	Procedia Structural Integrity, 28,	pp. 1551-1558. 
	
75.		Totosko, O.V., Stukhlyak, P.D., Mykytyshyn, A.H., Levytskyi, V.V.
	Investigation of Electrospark Hydraulic Shock Influence on Adhesive-Cohesion Characteristics of Epoxy Coatings	Functional Materials, 27	pp. 760-766. 
	
76.		Skorenkyy, Y., Kramar, O., Dovhopyaty, Y.
	Electron-hole asymmetry in electron systems with orbital degeneracy and correlated hopping	Condensed Matter Physics, 23 	pp. 43714-1-43714-10. Cited 1 time.
	
77.		Boyko, I.V., Petryk, M.R.
	Electron-acoustic Phonon Interaction in AlAs/GaAlAs Resonance Tunneling Nanostructures	Journal of Nano- and Electronic Physics, 12 	pp. 06030-1-06030-8.	
78.		Reshetnyk, V.Ya.
	Information in the natural cyber systems (to definition of the term information)	Journal of Automation and Information Sciences, 52	pp. 59-67.	
79.		Onyskiv, P., Lytvynenko, I., Lupenko, S., Zozulia, A.
	Mathematical modeling and processing of high resolution rhythmocardio signal based on a vector of stationary and stationary related random sequences	CEUR Workshop Proceedings, 2753,	pp. 149-155	
80.		Bachynskyi, M., Yavorskyy, B.
	Specification of information technology for non invasive prediction and correction of functional state of human in complex conditions	CEUR Workshop Proceedings, 2753,	pp. 430-436. 
	
81.		Dobrotvor, I.G., Stukhlyak, D.P., Mykytyshyn, A.G., Kobelnyk, V.R.	Study on residual stresses in epoxy composites with disperse fillers caused by the parameters of external surface layers	Functional Materials, 27	pp. 522-525. 
	
82.		Strutynska, I., Dmytrotsa, L., Kozbur, H., Melnyk, L.
	System-integrated methodological approach development to calculating the digital transformation index of businesses	CEUR Workshop Proceedings, 2740	pp. 373-379.	
83.		Strutynska, I., Dmytrotsa, L., Kozbur, H., Melnyk, L., 
Olha, H.	Developing practical recommendations for increasing the level of digital business transformation index	CEUR Workshop Proceedings, 2732	pp. 351-362.	
84.		Kozbur, H., Shkodzinsky, O., Kozbur, I., Gashchyn, N.
	Prediction of the boundary states for thin-walled axisymmetric shells under internal pressure and tension loads	Strojnicky Casopis, 70	pp. 57-68.	
85.		Boyko, I.V., Petryk, M.R.
	Interaction of electrons with acoustic phonons in AlN/GaN resonant tunnelling nanostructures at different temperatures	Condensed Matter Physics, 23	art. no. 33708, . Cited 1 time	
86.		Stukhlyak, P., Mykytyshyn, A., Chykhira, I.	Investigation of Heat Stepping Process for Epoxy-Amine Binders	Advances in Materials Science and Engineering, 2020,	art. no. 4973673, . 
	
87.		Kramar, I., Marynenko, N., Mischuk, O., Bukhta, V., Sherstiuk, R.	Economic dimension of digitization in Rural Areas
	Engineering for Rural Development, 19	pp. 806-812.	
88.		Hud, V., Rogatynsky, R., Hevko, I., Lyashuk, O., Pik, A., Huryk, O	Research on resonant oscillations of the telescopic screw-granular media system caused by external periodic forces	INMATEH - Agricultural Engineering, 60	pp. 29-36.	
89.		Yasniy, P.V., Mykhailyshyn, M.S., Pyndus, Y.I., Hud, M.I.	Numerical Analysis of Natural Vibrations of Cylindrical Shells Made of Aluminum Alloy	Materials Science, 55 	pp. 502-508. 
	
90.		Rohatynskyi, R., Harmatiy, N., Fedyshyn, I., Dmytriv, D.	Modeling the development of machine-building industry on t he basis of the fuzzy sets theory	Naukovyi Visnyk Natsionalnoho Hirnychoho Universytetu, 2020	pp. 74-81. 	
91.		Boyko, I.V., Petryk, M.R.
	Electron scattering on acoustic phonons in plane semiconductor GaN/AlN nanostructures
	Proceedings of SPIE - The International Society for Optical Engineering, 11369,	art. no. 1136915, . 
	
92.		Lupenko, S., Orobchuk, O., Kateryniuk, I.
	Mathematical modeling of diagnosis and diagnostic information space of Chinese image medicine for their unified representation in information systems for integrative scientific medicine	CEUR Workshop Proceedings, 2753,	pp. 370-376. 
	
93.		Strutynska, I., Kozbur, H., Dmytrotsa, L., Hlado, O., Melnyk, L., Aleksander, M.	Comparative analysis of two approaches to the clustering of respondents (Based on survey results)
	CEUR Workshop Proceedings, 2654,	pp. 748-761. 
	
94.		Ostrovska, H.Y., Maliuta, L.Ya., Sherstiuk, R.P., Lutsykiv, I.V., Yasinetska, I.A.	Development of intellectual potential at systematic paradigm of knowledge management
	Naukovyi Visnyk Natsionalnoho Hirnychoho Universytetu, 2020	pp. 171-178. 
	
95.		Teslyuk, T., Teslyuk, V., Lypak, H., Kunanets, N., Veretennikova, N.	A mobile museum guide application
	CEUR Workshop Proceedings, 2631	pp. 314-326.	
96.		Ostrovska, H., Demianyshyn, V., Maliuta, L., Sherstiuk, R., Kuz, Т., Irina, I.O.	Conception of an effective budget process and ways of improvement regional budget policy
	Journal of Advanced Research in Dynamical and Control Systems, 12	pp. 1686-1690. 
	
97.		Duda, O., Kunanets, N., Martsenko, S., Matsiuk, O., Pasichnyk, V.	Building secure Urban information systems based on IoT technologies
	CEUR Workshop Proceedings, 2623,	pp. 317-328	
98.		Burmaka, V., Tarasenko, M., Kozak, K., Khomyshyn, V., Sabat, N.	Economic and energy efficiency of artificial lighting control systems for stairwells of multistory residential buildings	Journal of Daylighting, 7	pp. 93-106	
99.		Lutskiv, A., Popovych, N.
	Big data approach to developing adaptable corpus tools
	CEUR Workshop Proceedings, 2604	pp. 374-395. Cited 3 times.	
100.		Maruschak, P.O., Konovalenko, I.V., Chausov, M.G.
	Correction to: Effect of Shock and Vibration Preloading on the Parameters of Tear Dimples and Their Conglomerates (Strength of Materials, (2019), 51, 6, (868-878), 10.1007/s11223-020-00137-2)	Strength of Materials, 52	p. 181. 
	
101.		Petryk, M.R., Boyko, I.V., Petryk, M.M., Fraissard, J., Mudryk, I.	Modeling of adsorption and desorption of hydrocarbons in nanoporous catalytic zeolite media using nonlinear Langmuir isotherm	Proceedings of SPIE - The International Society for Optical Engineering, 11369,	art. no. 113691L, . 
	
102.		Lupenko, S., Orobchuk, O., Xu, M.
	Logical-structural models of verbal, formal and machine-interpreted knowledge representation in integrative scientific medicine	Advances in Intelligent Systems and Computing, 1080 AISC,	pp. 139-153. Cited 2 times.
	
103.		Lupenko, S., Orobchuk, O., Xu, M.
	The Ontology as the Core of Integrated Information Environment of Chinese Image Medicine	Advances in Intelligent Systems and Computing, 938,	pp. 471-481. Cited 4 times.
	
104.		Lupenko, S., Lytvynenko, I., Stadnyk, N., Zozulia, A.	Model of signals with double stochasticity in the form of a conditional cyclic random process	CEUR Workshop Proceedings, 2762,	pp. 201-208	
105.		Martsenyuk, V., Sverstiuk, A., Bahrii-Zaiats, O., Rudyak, Y., Shelestovskyi, B.	Software complex in the study of the mathematical model of cyber-physical systems
	CEUR Workshop Proceedings, 2762,	pp. 87-97. 	
106.		Horiuk, Y., Kukhtyn, M., Horiuk, V., Kernychnyi, S., Tarasenko, L.
	Characteristics of bacteriophages of the Staphylococcus aureus variant bovis
	Veterinarni Medicina, 65 	pp. 421-426. 
DOI: 10.17221/55/2020-VETMED
DOCUMENT TYPE: Article
PUBLICATION STAGE: Final
SOURCE: Scopus
	
107.		Burmaka, V., Tarasenko, M., Kozak, K., Omeiza, L.A., Sabat, N.	Effective use of daylight in office rooms
	Journal of Daylighting, 7	pp. 154-166. Cited 1 time.
	
108.		Ihor, B., Oleksii, D., Alexander, K., Nataliia, K., Oleksandr, M., Volodymyr, P.	Choice method of analytical platform for smart cities
	CEUR Workshop Proceedings, 2732,	pp. 116-127	
109.		Baranovsky, V., Truhanska, O., Pankiv, M., Bandura, V.	Research of a contact impact of a root crop with a screw auger
	Research in Agricultural Engineering, 66	pp. 33-42. 
	
110.		Lytvynenko, I., Lupenko, S., Kharchenko, V., Horkunenko, A., Zozulya, A.	Approaches to statistical processing of rhythmocardiosignal with increased resolution
	CEUR Workshop Proceedings, 2711,	pp. 121-136. 
	
111.		Okipnyi, I., Poberezhny, L., Zapukhliak, V., Hrytsanchuk, A., Poberezhna, L., Stanetsky, A., Kravchenko, V., Rybitskyi, I.	Impact of long-term operation on the reliability and durability of transit gas pipelines
	Strojnicky Casopis, 70 	pp. 115-126. 
	
112.		Hevko, R.B., Tkachenko, I.G., Khomyk, N.I., Gumeniuk, Y.P., Flonts, I.V., Gumeniuk, O.O.	Determination of technical-and-economic indices of root crop conveyer-separator during their motion on curved path
	INMATEH - Agricultural Engineering, 61	pp. 175-182. 
	
113.		Popovych, P., Poberezhny, L., Shevchuk, O., Murovanyi, I., Dovbush, T., Koval, Y., Hrytsuliak, H.	Evaluation of strength of carrying metal structures of trailers
	Journal of Achievements in Materials and Manufacturing Engineering, 100	pp. 58-69	
114.		Duda, O., Kunanets, N., Matsiuk, O., Pasichnyk, V., Veretennikova, N., Fedonuyk, A., Yunchyk, V.	Selection of effective methods of big data analytical processing in information systems of smart cities
	CEUR Workshop Proceedings, 2631,	pp. 68-78	
115.		Lupenko, S., Lytvynenko, I., Stadnyk, N., Osukhivska, H., Kryvinska, N.
	Modification of the software system for the automated determination of morphological and rhythmic diagnostic signs by electrocardio signals	CEUR Workshop Proceedings, 2623,	pp. 36-46. 
	
116.		Buketov, A.V., Sapronova, A.V., Sapronov, O.O., Buketova, N.M., Sotsenko, V.V., Brailo, M.V., Yakushchenko, S.V., Maruschak, P.О., Panin, S.V., Smetankin, S.О., Kulinich, A.G., Kulinich, V.G.	Influence of the structure of epoxy composite filled with discrete fibers on impact fracture of vehicle parts
	Composites: Mechanics, Computations, Applications, 11	pp. 113-127.	
117.		Sapronov, O., Buketov, A., Sapronova, A., Sotsenko, V., Brailo, M., Yakushchenko, S., Maruschak, P., Smetankin, S., Kulinich, A., Kulinich, V., Poberezhna, L.	The influence of the content and nature of the dispersive filler at the formation of coatings for protection of the equipment of river and sea transport
	SAE International Journal of Materials and Manufacturing, 13	art. no. 05-13-01-0006, . 
	
118.		Trokhaniak, O.M., Hevko, R.B., Lyashuk, O.L., Dovbush, T.A., Pohrishchuk, B.V., Dobizha, N.V.	Research of the of bulk material movement process in the inactive zone between screw sections
	INMATEH - Agricultural Engineering, 60	pp. 261-268. 
	
119.		Sakhno, V.P., Yashchenko, D.M., Marchuk, R.M., Marchuk, N.M., Lyashuk, O.L.	Research of a truck train movement when driving semi-trailer by slow downing wheels of one axis pin on the model
	International Journal of Automotive and Mechanical Engineering, 17	pp. 7749-7757. Cited 1 time.
	
120.		Chausov, M., Maruschak, P., Pylypenko, A., Prentkovskis, O.
	Influence of Changes in Structural and Mechanical Condition of Aluminum Alloys Caused by Impact-Oscillatory Loading on Their Fatigue Life	Lecture Notes in Networks and Systems, 117
	pp. 491-499. Cited 1 time.	
121.		Ihor, B., Oleksii, D., Aleksandr, K., Nataliia, K., Oleksandr, M., Volodymyr, P.	Multicriteria Choice of Software Architecture Using Dynamic Correction of Quality Attributes
	Advances in Intelligent Systems and Computing, 938,	pp. 419-427. Cited 1 time.
	
122.		Stadnyk, I., Piddubnuy, V., Kravchenko, M., Rybchuk, L., Kolomiiets, O., Danylo, S.	ADHESION OF MARZIPAN PASTES BASED ON DRY DEMINERALIZED WHEY
	Potravinarstvo Slovak Journal of Food Sciences, 14,	pp. 1149-1160. 
	
123.		Lialyk, A., Pokotylo, O., Kukhtyn, M., Beyko, L., Horiuk, Y., Dobrovolska, S., Mazur, O.	Fatty acid composition of curd spread with different flax oil content
	Nova Biotechnologica et Chimica, 19 	pp. 216-222	
124.		Hevko, R., Rohatynskyi, R., Hevko, M., Lyashuk, O., Trokhaniak, O.	Investigation of sectional operating elements for conveying agricultural materials
	Research in Agricultural Engineering, 66	pp. 18-26. 
	
125.		Palamar, M., Pohrebennyk, V., Puleko, I., Chumakevych, V., Ptashnyk, V.	Automated decryption of bodies of water on the basis of landsat-8 satellite images with reference to controlled classification
	Przeglad Elektrotechniczny, 96 	pp. 115-118.	
126.		Kozlovskyi, V., Scherbak, L., Martyniuk, H., Zharovskyi, R., Balanyuk, Y., Boiko, Y.	Applying an adaptive method of the orthogonal laguerre filtration of noise interference to increase the signal/noise ratio
	Eastern-European Journal of Enterprise Technologies, 2	pp. 14-21. Cited 1 time.
	
127.		Stadnyk, I., Piddubnyi, V., Krsnozhon, S., Antoshkova, N.	Influence of reduction on adhesive properties
	Potravinarstvo Slovak Journal of Food Sciences, 14,	pp. 76-87. 
	
128.		Guzanová, A., Džupon, M., Draganovská, D., Brezinová, J., Viňáš, J., Cmorej, D., Janoško, E., Maruschak, P.	The corrosion and wear resistance of laser and mag weld deposits
	Acta Metallurgica Slovaca, 26	pp. 37-41	
129.		Aulin, V., Hrynkiv, A., Lyashuk, O., Vovk, Y., Lysenko, S., Holub, D., Zamota, T., Pankov, A., Sokol, M., Ratynskyi, V., Lavrentieva, O	Increasing the functioning efficiency of the working warehouse of the "Uvk Ukraine" company transport and logistics center
	Communications - Scientific Letters of the University of Zilina, 22 	pp. 3-14. Cited 2 times.	
130.		Yasniy, O., Didych, I., Fedak, S., Lapusta, Y.
	
Modeling of AMg6 aluminum alloy jump-like deformation properties by machine learning methods	Procedia Structural Integrity, 28
	pp. 1392-1398	
131.		Zheliaskov, V., Krasnopolskyi, V., Sharhun, T., Ihnatenko, V., Hinsirovska, I., Tymofyeyeva, O.	The impact of european educational integration on the process study of foreign languages in institutions of higher education of ukraine	Systematic Reviews in Pharmacy, 11	pp. 147-155. 

132.		Shmatko, O., Balakireva, S., Vlasov, A., Zagorodna, N., Korol, O., Milov, O., Petrov, O., Pohasii, S., Rzayev, K., Khvostenko, V.	Development of methodological foundations for designing a classifier of threats to cyberphysical systems
	Eastern-European Journal of Enterprise Technologies, 3	pp. 6-19. Cited 2 times.
	
133.		Yasniy, O., Didych, I., Lapusta, Y.
	Prediction of fatigue crack growth diagrams by methods of machine learning under constant amplitude loading	Acta Metallurgica Slovaca, 26 	pp. 31-33. 	
134.		Koehn, N., 
Shapoval, M., Shchyhelska, H., Tkachenko, I., Kosenko, I., Bilanych, H.	Research of methods of teaching humanities discontinued in distance students
	Journal of Critical Reviews, 7	pp. 528-531. 

135.		Kukhtyn, M., Salata, V., Berhilevych, O., Malimon, Z., Tsvihun, A., Gutyj, B., Horiuk, Y.	Evaluation of storage methods of beef by microbiological and chemical indicators
	Potravinarstvo Slovak Journal of Food Sciences, 14,	pp. 602-611. 
	
136.		Kolesnichenko, N.Y., Hladun, T.S., Diahyleva, O.S., Hats, L.Y., Karnaukhova, A.V.	Increasing students’ motivation to learn at tertiary educational institutions
	International Journal of Higher Education, 9	pp. 166-175. 
	
137.		Ishchenko, T., Babiak, Z., Hladush, V., Šilonová, V., Nikolenko, L., Sapozhnykov, S.	The usage of case method in preparation for teaching a foreign language
	Journal of Critical Reviews, 7	pp. 1506-1510. 
	
138.		Kukhtyn, M., Salata, V., Pelenyo, R., Selskyi, V., Horiuk, Y., Boltyk, N., Ulko, L., Dobrovolsky, V.	Investigation of Zeranol in beef of Ukrainian production and its reduction with various technological processing
	Potravinarstvo Slovak Journal of Food Sciences, 14	pp. 95-100. Cited 2 times.
	
139.		Gavrilova, A., Volkov, I., Kozhedub, Y., Korolev, R., Lezik, O., Medvediev, V., Milov, O., Tomashevsky, B., Trystan, A., Chekunova, O.
	DEVELOPMENT OF A MODIFIED UMAC ALGORITHM BASED ON CRYPTO-CODE CONSTRUCTIONS
	Eastern-European Journal of Enterprise Technologies, 4 (9-106), pp. 45-63. 
		
140.		Yakubiv, V., Panukhnyk, O., Shults, S., Maksymiv, Y., Hryhoruk, I., Popadynets, N., Bilyk, R., Fedotova, Y., Bilyk, I.
	Application of Economic and Legal Instruments at the Stage of Transition to Bioeconomy
	Advances in Intelligent Systems and Computing, 965,	pp. 656-666. Cited 10 times.
	
141.		Hrynkevych, O., Sorochak, O., Panukhnyk, O., Popadynets, N., Bilyk, R., Khymych, I., Viktoriia, Y.	Competitiveness of higher education system as a sector of economy: Conceptual model of analysis with application to Ukraine
	Advances in Intelligent Systems and Computing, 1131 AISC	pp. 439-445. Cited 6 times.	
Web of Sciense	
1.	1	Leshchak, R. L.; Babii, A. V.; Barna, R. A.; Syrotyuk, A. M.	Corrosion Resistance of Steel of the Frames of Boom Sprayers	Materials science	Vol. 56 Issue 3 pp.425-431	
2.		Brezinova, Janette; Guzanova, Anna; Tkacova, Jana; Brezina, Jakub; Lachova, Kristina; Draganovska, Dagmar; Pastorek, Filip; Maruschak, Pavlo; Prentkovskis, Olegas	High Velocity Oxygen Liquid-Fuel (HVOLF) Spraying of WC-Based Coatings for Transport Industrial Applications	Metals	Vol. 10 Issue 12 Article Number1675	
3.		Yasnii, P., V; Dyvdyk, O., V; Iasnii, V. P.	Modeling of Cold Plastic Deformation of the Holes Made in Specimens of Shape-Memory Alloy	Materials science	Vol. 56 Issue 2 pp.188-194	
4.		Kryven, V. A.; Boiko, A. R.; Valyashek, V. B.; Tsymbalyuk, L. I.	Plastic Exfoliation of a Periodic System of Thin Near-Boundary Inclusions	Materials science	Vol. 56 Issue 1 pp.90-96	
5.		Andreikiv, O. E.; Babii, A. V.; Dolinska, I. Ya.; Matviiv, Yu. Ya.	Determination of the Residual Life of the Spraying Boom of a Field Sprinkler in the Maneuvering Loading Mode	Materials science	Vol. 56 Issue 1 pp.112-118	
6.		Maruschak, P. O.; Lytvynenko, Ya. V.; Dzyura, V. O.; Bishchak, R. T.; Polutrenko, M. S.	Detection of Microdefects on the Surfaces of Corroded Steel Pipes	Materials science	Vol. 56 Issue 3 pp.400-409	
7.		Hutsaylyuk, V.; Student, M.; Zadorozhna, Kh.; Student, O.; Veselivska, H.; Gvosdetskii, V.; Maruschak, P.; Pokhmurska, H.	Improvement of wear resistance of aluminum alloy by HVOF method	Journal of materials research and technology-JMR&T	Vol. 9 Issue 6 pp.16367-16377	
8.		Vorona, Ivanna I.; Prokop, Iryna A.; Savaryn, Tatiana, V; Kolodnytska, Olha D.; Palasiuk, Mykhailo, I	Psychological and Pedagogical Aspects of the Formation of Medical Students' Speech Competence in the Process of Learning Latin	International journal of applied exercise physiology	Vol. 9 Issue 11 pp.142-149	
9.		Petryk, M. R.; Boyko, I. V.; Khimich, O. M.; Petryk, M. M.	High-Performance Supercomputer Technologies of Simulation of Nanoporous Feedback Systems for Adsorption Gas Purification	Cybernetics and systems analysis	Vol. 56 Issue 5 pp.835-847	
10.		Panin, Sergey; Vlasov, Ilya; Maksimov, Pavel; Moiseenko, Dmitry; Maruschak, Pavlo; Yakovlev, Alexander; Schmauder, Siegfried; Berto, Filippo	Increasing Fatigue Life of 09Mn2Si Steel by Helical Rolling: Theoretical-Experimental Study on Governing Role of Grain Boundaries	Materials	Vol. 13 Issue 20 Article Number4531	
11.		Iasnii, Volodymyr; Yasniy, Petro; Lapusta, Yuri; Yasniy, Oleg; Dyvdyk, Oleksandr	FUNCTIONAL BEHAVIOR OF PSEUDOELASTIC NITI ALLOY UNDER VARIABLE AMPLITUDE LOADING	Acta mechanica et automatica	Vol. 14 Issue 3 154-160	
12.		Horiuk, Yulia; Horiuk, Victor; Kukhtyn, Mykola; Tsvihun, Anatoliy; Kernychnyi, Sergiy	Characterization of lytic activity of Phage SAvB14 on Staphylococcus aureus variant bovis	Journal of advanced veterinary and animal research	Vol. 7 Issue 3 pp.509-513	
13.		Hutsaylyuk, Volodymyr; Student, Mykhailo; Posuvailo, Volodymyr; Student, Oleksandra; Sirak, Yaryna; Hvozdets'kyi, Volodymyr; Maruschak, Pavlo; Veselivska, Halyna	The properties of oxide-ceramic layers with Cu and Ni inclusions synthesizing by PEO method on top of the gas-spraying coatings on aluminium alloys	Vacuum	Vol. 179   Article Number109514	
14.		Kryzhanivskyi, E., I; Polutrenko, M. S.; Marushchak, P. O.; Zakiyev, I. M.	Biocorrosion and Localization of Degradation Processes on the Steel Surface of a Gas Main	Materials science	Vol. 55 Issue 5 pp.683-692	
15.		Iasnii, V. P.; Nykyforchyn, H. M.; Student, O. Z.; Svirska, L. M.	Fractographic Features of the Fatigue Fracture of Nitinol Alloy	Materials science	Vol. 55 Issue 5 pp.774-779	
16.		Stukhlyak, Petro; Mykytyshyn, Andrii; Chykhira, Ihor	Investigation of Heat Stepping Process for Epoxy-Amine Binders	Advances in materials science and engineering	Vol. 2020   Article Number4973673	
17.		Sapronov, Oleksandr; Maruschak, Pavlo; Sotsenko, Vitalii; Buketova, Natalia; De Deus, Antonio Bertem Da Gloria; Sapronova, Anna; Prentkovskis, Olegas	Development and Use of New Polymer Adhesives for the Restoration of Marine Equipment Units	Journal of marine science and engineering	Vol. 8 Issue 7 527	
18.		Kryvyi, Petro; Dzyura, Volodymyr; Maruschak, Pavlo; Panin, Sergey; Lyashuk, Oleh; Vlasov, Ilya	Influence of Curvature and Cross-sectional Shape of Cylindrical Surface Formed by Turning on Its Roughness	Arabian journal for science and engineering	Vol. 45 Issue 7 pp.5615-5622	
19.		Maruschak, P. O.; Chausov, M. G.; Konovalenko, I. V.; Yasnii, O. P.; Panin, S. V.; Vlasov, I. V.	Effect of Shock and Vibration Loading on the Fracture Mechanisms of a VT23 Titanium Alloy	Strength of materials	Vol. 52 Issue 2 pp.252-261	
20.		Konovalenko, Ihor; Maruschak, Pavlo; Brezinova, Janette; Vinas, Jan; Brezina, Jakub	Steel Surface Defect Classification Using Deep Residual Neural Network	Metals	Vol. 10 Issue 6 Article Number846	
21.		Yasniy, P., V; Mykhailyshyn, M. S.; Pyndus, Yu, I; Hud, M., I	Numerical Analysis of Natural Vibrations of Cylindrical Shells Made of Aluminum Alloy	Materials science	Vol. 55 Issue 4 pp.502-508	
22.		Hevko, R. B.; Tkachenko, I. G.; Khomyk, N., I; Gumeniuk, Y. P.; Flonts, I., V; Gumeniuk, O. O.	DETERMINATION OF TECHNICAL-AND-ECONOMIC INDICES OF ROOT CROP CONVEYER-SEPARATOR DURING THEIR MOTION ON CURVED PATH	Inmateh-agricultural engineering	Vol. 61 Issue 2 pp.175-182	
23.		Andrushkiv, Bohdan; Melnyk, Liliya; Palianytsia, Viktor; Sorokivska, Olena; Sherstiuk, Roman	PROSPECTS FOR IMPLEMENTATION OF CORPORATE ENVIRONMENTAL RESPONSIBILITY CONCEPT: THE EU EXPERIENCE FOR UKRAINE	INDEPENDENT JOURNAL OF MANAGEMENT & PRODUCTION	Vol. 11 Issue 8 pp.600-614	
24.		Buketov, A., V; Sapronov, O. O.; Brailo, M., V; Maruschak, P. O.; Yakushchenko, S., V; Panin, S., V; Nigalatiy, V. D.	Dynamics of destruction of epoxy composites filled with ultra-dispersed diamond under impact conditions	MECHANICS OF ADVANCED MATERIALS AND STRUCTURES	Vol. 27 Issue 9 pp.725-733	
25.		Medvid, Volodymyr; Beliakova, Iryna; Piscio, Vadim; Savkiv, Volodymyr; Duchon, Frantisek	Preventing method of acoustic resonance in the high-pressure discharge lamps	JOURNAL OF ELECTRICAL ENGINEERING-ELEKTROTECHNICKY CASOPIS	Vol. 71 Issue 2 pp.69-77	
26.		Shanaida, Mariia; Jasicka-Misiak, Izabela; Makowicz, Ewa; Stanek, Natalia; Shanaida, Volodymyr; Wieczorek, Piotr P.	Development of high-performance thin layer chromatography method for identification of phenolic compounds and quantification of rosmarinic acid content in some species of the Lamiaceae family	JOURNAL OF PHARMACY AND BIOALLIED SCIENCES	Vol. 12 Issue 2 pp.139-145	
27.		Sokol, Mariana; Tsaryk, Olha; Rybina, Nataliia; Kosovych, Olga; Sushko, Zoriana; Bodnar, Oleh	Native Language in the Process of Foreign Language Studying at the Higher School: Psychological Aspects of Bilingualism	INTERNATIONAL JOURNAL OF APPLIED EXERCISE PHYSIOLOGY	Vol. 9 Issue 4 pp.80-89	
28.		Boyko, Igor; Petryk, Mykhaylo; Fraissard, Jacques	Spectrum and normalized modes of acoustic phonons in multilayer nitride-based nanostructure	EUROPEAN PHYSICAL JOURNAL B	Vol. 93 Issue 3 Article Number57	
29.		Marushchak, P. O.; Konovalenko, I., V; Chausov, M. G.	Effect of Shock and Vibration Preloading on the Parameters of Tear Dimples and their Conglomerates	STRENGTH OF MATERIALS	Vol. 51 Issue 6 pp.868-878	
30.		Diahovchenko, Illia; Kolcun, Michal; Conka, Zsolt; Savkiv, Volodymyr; Mykhailyshyn, Roman	Progress and Challenges in Smart Grids: Distributed Generation, Smart Metering, Energy Storage and Smart Loads	IRANIAN JOURNAL OF SCIENCE AND TECHNOLOGY-TRANSACTIONS OF ELECTRICAL ENGINEERING	Vol. 44 Issue 4 pp.1319-1333	
31.		Brezinova, Janette; Vinas, Jan; Brezina, Jakub; Guzanova, Anna; Maruschak, Pavlo	Possibilities for Renovation of Functional Surfaces of Backup Rolls Used during Steel Making	METALS	Vol. 10 Issue 2 Article Number164	
32.		Buketov, Andriy; Smetankin, Serhiy; Maruschak, Pavlo; Yurenin, Kyrylo; Sapronov, Oleksandr; Matvyeyev, Viktor; Menou, Abdellah	NEW BLACK-FILLED EPOXY COATINGS FOR REPAIRING SURFACE OF EQUIPMENT OF MARINE SHIPS	TRANSPORT	Vol. 35 Issue 6 pp.679-690	
33.		Mykhailyshyn, Roman; Savkiv, Volodymyr; Duchon, Frantisek; Chovanec, Lubos	Experimental Investigations of the Dynamics of Contactless Transportation by Bernoulli Grippers	2020 IEEE 6th international conference on methods and systems of navigation and motion control (MSNMC)	pp.97-100	
34.		Maruschak, Pavlo; Sorochak, Andriy; Baran, Denys; Prentkovskis, Olegas	Degradation of Transport Infrastructure Under Breach of Drainage: Strain and Corrosion Damage	Transbaltica xi: transportation science and technology	pp.40-46	
35.		Savkiv, Volodymyr; Mykhailyshyn, Roman; Duchon, Frantisek; Maruschak, Pavlo	Justification of Influence of the Form of Nozzle and Active Surface of Bernoulli Gripping Devices on Its Operational Characteristics	Transbaltica xi: transportation science and technology	pp.263-272	
36.		Savkiv, Volodymyr; Mykhailyshyn, Roman; Duchon, Frantisek; Prentkovskis, Olegas; Maruschak, Pavlo; Diahovchenko, Illia	Analysis of Operational Characteristics of Pneumatic Device of Industrial Robot for Gripping and Control of Parameters of Objects of Manipulation	Transbaltica xi: transportation science and technology	pp.504-510	
37.		Chausov, Mykola; Maruschak, Pavlo; Zasimchuk, Elena; Pypypenko, Andrii; Bishchak, Roman; Burda, Iurii	About Physical Aspects of Increasing Durability of Aluminum Alloys Due to Impact-Oscillatory Loading	Transbaltica xi: transportation science and technology	pp.572-580	
38.		Skorenkyy, Yu; Kramar, O.; Dovhopyaty, Yu	Electron-hole asymmetry in electron systems with orbital degeneracy and correlated hopping	Condensed matter physics	Vol. 23 Issue 4 Article Number43714	
39.		Drozdziel, Pawel; Vitenko, Tetiana; Zhovtulia, Liubomyr; Yavorskyi, Andrii; Oliinyk, Andrii; Rybitskyi, Ihor; Poberezhny, Liubomyr; Popovych, Pavlo; Shevchuk, Oksana; Popovych, Vasyl	NON-CONTACT METHOD OF ESTIMATION OF STRESS-STRAIN STATE OF UNDERGROUND PIPELINES DURING TRANSPORTATION OF OIL AND GAS	Scientific journal of silesian university of technology-series transport	Vol. 109   pp.17-32	
40.		Zozulia, Andriy; Lytvynenko, Iaroslav; Lutsyk, Nadiia; Lupenko, Serhii; Yasniy, Oleh	Method of Automatic Rhythmcardiogram Formation with the Increased Informativeness by Means of the Electrocardiogram Processing	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.35-38	
41.		Boyko, Igor; Petryk, Mykhaylo; Petryk, Mania; Mudryk, Ivan	High-performance Modeling Methods of Feedback-nanoporous Cyber Systems using Nonlinear Adsorption Equilibrium of Gas Cleaning	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.61-64	
42.		Nazarevych, Oleg; Leshchyshyn, Yuriy; Lupenko, Serhii; Hotovych, Volodymyr; Shymchuk, Grigorii; Shabliy, Nataliya	Method of Gas Consumption Change-point Detection Based on Seasonally Multicomponent Model	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.152-155	
43.		Lupenko, Serhii; Lytvynenko, Iaroslav; Stadnyk, Nataliia	Method of Statistical Processing of Discrete Cycle Random Processes, by their Reduction to Isomorphic Periodic Random Sequences	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.209-212	
44.		Mudryk, Ivan; Mykhalyk, Dmytro; Petryk, Mykhaylo	High-performance Analyzing Methods for Tremor-objects Abnormal States of Neuro-biosystems with Cognitive Feedbacks	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.265-268	
45.		Farion-Melnyk, Antonina; Marushchak, Lesia; Pavlykivska, Olha; Moskaliuk, Nadiia; Farion, Mykhailyna; Slipchenko, Tetiana	The Global Trade Competition: Challenge for Ukraine	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.549-554	
46.		Shvets, Volodymyr; Shevtsiv, Liubov; Mishchuk, Nataliia; Melnyk, Bohdan; Humen, Yuriy; Mudrak, Marija	Investment Attractiveness of Land Resources of Ukraine	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.699-703	
47.		Maksymiv, Taras; Chaplinskyi, Roman	Ways of Unauthorized Access to Medical Data and Approach to Organize Secure Access using Blockchain Technology	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp.791-795	
48.		Lypak, Halyna; Kunanets, Nataliia; Pasichnyk, Volodymyr; Veretennikova, Nataliia	Digitized Historical and Cultural Heritage Consolidation Technologies: From a Territorial Resource to a National Portal	2020 10TH International conference on advanced computer information technologies (ACIT)	pp. 891-896	
49.		Dobrotvor, I. G.; Stukhlyak, D. P.; Mykytyshyn, A. G.; Kobelnyk, V. R.	Study on residual stresses in epoxy composites with disperse fillers caused by the parameters of external surface layers	Functional materials	Vol.27
Issue 3
pp.522-525	
50.		Horiuk, Yulia; Kukhtyn, Mykola; Horiuk, Victor; Kernychnyi, Sergiy; Tarasenko, Ludmila	Characteristics of bacteriophages of the Staphylococcus aureus variant bovis	Veterinarni medicina	Vol.65Issue10pp.421-426	
51.		Hud, V; Hevko, I; Lyashuk, O; Hevko, O; Sokol, M; Shust, I	Research of resonance vibrations of the system Telescopic screw - bulk medium caused by torsional vibrations	BULLETIN OF THE UNIVERSITY OF KARAGANDA-PHYSICS	Volume 2
Issue 98 
pp.119-126	
52.		Palamar, M; Pohrebennyk, V; Puleko, I; Chumakevych, V; Ptashnyk, V	Automated Decryption of Bodies of Water on the Basis of LANDSAT-8 Satellite Images with Reference to Controlled Classification	PRZEGLAD ELEKTROTECHNICZNY	Volume 96
Issue 11 
pp.115-118	
53.		Fryz, M; Mlynko, B	Properties of Stationarity and Cyclostationarity of Conditional Linear Random Processes	15TH INTERNATIONAL CONFERENCE ON ADVANCED TRENDS IN RADIOELECTRONICS, TELECOMMUNICATIONS AND COMPUTER ENGINEERING (TCSET - 2020)	   pp.166-170	
54.		Mykhailovych, T; Fryz, M	Model and Information Technology for Hourly Water Consumption Interval Forecasting	15TH INTERNATIONAL CONFERENCE ON ADVANCED TRENDS IN RADIOELECTRONICS, TELECOMMUNICATIONS AND COMPUTER ENGINEERING (TCSET - 2020)	   pp.341-345	
55.		Pukas, SY; Zinko, LA; German, NV; Gladyshevskii, RE; Koval, IV; Bodrova, LG; Kramar, HM; Marynenko, SY	Influence of the Nano-WC Content and Sintering Temperature on the Phase Composition of Hard Alloys in the System TiC-WC-VC-NiCr	PHYSICS AND CHEMISTRY OF SOLID STATE	Volume 21
Issue 3 
pp.496-502	
56.		Kovalenko, VL; Ponomarenko, GV; Kukhtyn, MD; Paliy, AP; Bodnar, OO; Rebenko, HI; Kozytska, TG; Makarevich, TV; Ponomarenko, OV; Palii, AP	Evaluation of acute toxicity of the Orgasept disinfectant	UKRAINIAN JOURNAL OF ECOLOGY	Volume 10
Issue 4 
pp.273-278	
57.		Lupenko, S; Lytvynenko, I; Stadnyk, N; Osukhivska, H; Kryvinska, N	Modification of the Software System for the Automated Determination of Morphological and Rhythmic Diagnostic Signs by Electrocardio Signals	PROCEEDINGS OF THE 1ST INTERNATIONAL WORKSHOP ON INTELLIGENT INFORMATION TECHNOLOGIES & SYSTEMS OF INFORMATION SECURITY (INTELITSIS 2020), VOL 1	Volume 2623
pp.36-46	
58.		Duda, O; Kunanets, N; Martsenko, S; Matsiuk, O; Pasichnyk, V	Building Secure Urban Information Systems Based on IoT Technologies	PROCEEDINGS OF THE 1ST INTERNATIONAL WORKSHOP ON INTELLIGENT INFORMATION TECHNOLOGIES & SYSTEMS OF INFORMATION SECURITY (INTELITSIS 2020), VOL 1	Volume 2623
pp.317-328	
59.		Boyko, IV; Petryk, MR	Interaction of electrons with acoustic phonons in AlN/GaN resonant tunnelling nanostructures at different temperatures	CONDENSED MATTER PHYSICS	Volume 23
Issue 3 
Article Number 33708	
60.		Sapronov, O; Buketov, A; Sapronova, A; Sotsenko, V; Brailo, M; Yakushchenko, S; Maruschak, P; Smetankin, S; Kulinich, A; Kulinich, V; Poberezhna, L	The Influence of the Content and Nature of the Dispersive Filler at the Formation of Coatings for Protection of the Equipment of River and Sea Transport	SAE INTERNATIONAL JOURNAL OF MATERIALS AND MANUFACTURING	Volume 13
Issue 1 
pp.81-91 	
61.		Buketov, AV; Sapronova, AV; Sapronov, OO; Buketova, NM; Sotsenko, VV; Brailo, MV; Yakushchenko, SV; Maruschak, PO; Panin, SV; Smetankin, SO; Kulinich, AG; Kulinich, VG	INFLUENCE OF THE STRUCTURE OF EPOXY COMPOSITE FILLED WITH DISCRETE FIBERS ON IMPACT FRACTURE OF VEHICLE PARTS	COMPOSITES-MECHANICS COMPUTATIONS APPLICATIONS	Volume 11
Issue 2 
pp.113-127 	
62.		Dluhopolskyi, O; Farion-Melnyk, A; Farion, M; Ronska, O; Marushchak, L	ACCOUNTANTS CERTIFICATION AS LONG WAY FROM BOOKKEEPERS TO CERTIFIED ACCOUNTANTS: EXPERIENCE FOR UKRAINE	FINANCIAL AND CREDIT ACTIVITY-PROBLEMS OF THEORY AND PRACTICE	Volume 2
Issue 33 
pp.93-106 	
63.		Kyrylovych, VA; Dimitrov, LV; Melnychuk, PP; Belskiy, DG; Shadura, VA; Savkiv, VB; Kryzhanivska, IV	Fuzzy Multi-criteria Selection of Alternatives by Quasi-best Case as the Basis for Choosing Robotic Machine-Assembling Technologies	BULLETIN OF THE KARAGANDA UNIVERSITY-MATHEMATICS	Volume 98
Issue 2 
pp.189-203 	
64.		Dozorska, OF; Yavorska, EB; Dozorskiy, VG; Dediv, LE; Dediv, IY	The Method of the Main Tone Detection in the Structure of Electromyographic Signals for the Task of Broken Human Communicative Function Compensation	VISNYK NTUU KPI SERIIA-RADIOTEKHNIKA RADIOAPARATOBUDUVANNIA	  81 pp.56-64 	
65.		Tkachuk, RA; Yanenko, OP	Features of Testing and Select ion of Implant-Valves to Reduce Intraocular Pressure	VISNYK NTUU KPI SERIIA-RADIOTEKHNIKA RADIOAPARATOBUDUVANNIA	  81 pp.65-71 	
66.		Boyko, IV; Petryk, MR	Electron scattering on acoustic phonons in plane semiconductor GaN/AlN nanostructures	FOURTEENTH INTERNATIONAL CONFERENCE ON CORRELATION OPTICS	Volume 11369
Article Number UNSP 1136915	
67.		Petryk, MR; Boyko, IV; Petryk, MM; Fraissard, J; Mudryk, I	Modeling of adsorption and desorption of hydrocarbons in Nanoporous catalytic zeolite media using nonlinear langmuir isotherm	FOURTEENTH INTERNATIONAL CONFERENCE ON CORRELATION OPTICS	Volume 11369
Article Number UNSP 113691L	
68.		Guzanova, A; Dzupon, M; Draganovska, D; Brezinova, J; Vinas, J; Cmorej, D; Janosko, E; Maruschak, P	THE CORROSION AND WEAR RESISTANCE OF LASER AND MAG WELD DEPOSITS	ACTA METALLURGICA SLOVACA	Volume 26
Issue 2 
pp.37-41	
69.		Yasniy, O; Didych, I; Lapusta, Y	PREDICTION OF FATIGUE CRACK GROWTH DIAGRAMS BY METHODS OF MACHINE LEARNING UNDER CONSTANT AMPLITUDE LOADING	ACTA METALLURGICA SLOVACA	Volume 26
Issue 1 
pp.31-33	
70.		Hud, V; Rogatynsky, R; Hevko, I; Lyashuk, O; Pik, A; Huryk, O	RESEARCH ON RESONANT OSCILLATIONS OF THE TELESCOPIC SCREW - GRANULAR MEDIA SYSTEM CAUSED BY EXTERNAL PERIODIC FORCES	INMATEH-AGRICULTURAL ENGINEERING	Volume 60
Issue 1 
pp.29-36	
71.		Trokhaniak, OM; Hevko, RB; Lyashuk, OL; Dovbush, TA; Pohrishchuk, BV; Dobizha, NV	RESEARCH OF THE OF BULK MATERIAL MOVEMENT PROCESS IN THE INACTIVE ZONE BETWEEN SCREW SECTIONS	INMATEH-AGRICULTURAL ENGINEERING	Volume 60
Issue 1 
pp.261-268	
72.		Sakhno, VP; Yashchenko, DM; Marchuk, RM; Marchuk, NM; Lyashuk, OL	Research of a Truck Train Movement when Driving Semi-Trailer by Slow Downing Wheels of One Axis Pin on the Model	INTERNATIONAL JOURNAL OF AUTOMOTIVE AND MECHANICAL ENGINEERING	Volume 17 Issue 1 
pp.7749-7757	
73.		Yakubiv, V; Panukhnyk, O; Shults, S; Maksymiv, Y; Hryhoruk, I; Popadynets, N; Bilyk, R; Fedotova, Y; Bilyk, I	Application of Economic and Legal Instruments at the Stage of Transition to Bioeconomy	ADVANCES IN ARTIFICIAL INTELLIGENCE, SOFTWARE AND SYSTEMS ENGINEERING	Volume 965 pp.656-666	

5. ВІДОМОСТІ ПРО НАУКОВО-ДОСЛІДНУ РОБОТУ ТА ІННОВАЦІЙНУ ДІЯЛЬНІСТЬ СТУДЕНТІВ, МОЛОДИХ УЧЕНИХ, У ТОМУ ЧИСЛІ ПРО ДІЯЛЬНІСТЬ РАДИ МОЛОДИХ УЧЕНИХ ТА ІНШИХ МОЛОДІЖНИХ СТРУКТУР

Основними показниками, які відображають роботу молодих учених є кількість захистів наукових робіт, отримання вчених звань, участі у конференціях та отримання іменних стипендій та грантів.
Загалом у 2020 році було проведено 6 міжнародних, 2 всеукраїнська, де приймали участь молоді учені. Також було проведено 8 наукових семінарів в різних галузях науки і техніки, де молоді учені також представляли свої наукові доробки.
У 2020 р. 5 стипендіатів отримувало стипендію Кабінету Міністрів України для молодих учених. Двоє молодих учених є експертами у експертній раді МОН або інших дорадчих органах.

Зведена таблиця наукової діяльності студентів і молодих учених за 2016-2020 роки.
Роки	Кількість студентів, які беруть участь у наукових дослідженнях
 	Кількість студентів, які беруть участь у наукових дослідженнях
відсотків	Кількість молодих учених, які працюють у ВНЗ або науковій установі	Відсоток молодих учених, які залишаються у ВНЗ або установі після закінчення аспірантури	
2016	1520	36,6	184	82	
2017	1447	35,8	166	80	
2018	1343	34,2	152	81	
2019	1411	33,7	132	80	
2020	1496	42,4	121	55	

У 2020 році в НДР брали участь 1496 (1411 в 2019 р.) студентів різних курсів.
Проведено І етап Всеукраїнського конкурсу студентських наукових робіт з галузей знань і спеціальностей. За результатами ІІ туру Всеукраїнського конкурсу студентських наукових робіт один студент отримав диплом МОН України І ступеня, один студент – ІІ ступеня та троє студентів – ІІІ ступеня.
У лютому – березні було проведено І етап Всеукраїнської студентської олімпіади за 56 спеціальностями та дисциплінами, в якому взяли участь понад 1200 студентів. В зв’язку з пандемією ІІ етапи Всеукраїнських студентських олімпіад не проводились. Усі студенти – переможці Всеукраїнських наукових конкурсів були премійовані у розмірі академічної стипендії.
За значні успіхи в науковій роботі та навчанні у 2020 р. 6 студентів отримували стипендії: Президента України, 1 студент – Кабінету Міністрів України, 1 студент – Верховної Ради України, 1 студент – ім. М.С. Грушевського. У 2020 році 6 молодих учених отримували стипендію Кабінету Міністрів України для молодих учених.

6. НАУКОВІ ПІДРОЗДІЛИ, ЇХ НАПРЯМИ ДІЯЛЬНОСТІ, РОБОТА З ЗАМОВНИКАМИ

У ТНТУ проходить становлення нова інноваційна організаційна структура, за мету якої ставиться створення неперервного зв’язку: навчання - наукові дослідження - конструювання та розробка проектів - впровадження - перепідготовка спеціалістів для роботи з високотехнологічним обладнанням. У відповідності з цим організовано наукові підрозділи, які забезпечують виконання конкретних завдань на своїх рівнях. Це – наукові творчі колективи на кафедрах, де також залучаються аспіранти до наукових досліджень. 
В університеті діє 21 науково-дослідна лабораторія. Серед них найбільш ефектними є:
– Науково-дослідна лабораторія «Інформаційні технології та інтелектуальні системи» (основний напрям діяльності – виконання ДКР з розробки виробів ракетно-космічної техніки. Обсяг госпдоговірної тематики за 2020 рік 140 тис. грн.);
– Науково-випробувальна лабораторія «Будівельних матеріалів, виробів та конструкцій» (основний напрям діяльності – розроблення науково-технічної документації інструментального обстеження будівельних конструкцій та споруд. Обсяг госпдоговірної тематики за 2020 рік 83,166 тис. грн.). 

7. НАУКОВЕ ТА НАУКОВО-ТЕХНІЧНЕ СПІВРОБІТНИЦТВО ІЗ ЗАКОРДОННИМИ ОРГАНІЗАЦІЯМИ

7.1 Загальна інформація про стан міжнародного наукового співробітництва 

Тернопільський національний технічний університет ім. Івана Пулюя співпрацює із 96 закордонними вищими навчальними закладами з 21 країни, з якими укладено угоди щодо науково-технічного та освітнього співробітництва. Також представники викладацького складу та студенти ТНТУ мають можливість проводити наукові дослідження закордоном. Зокрема діють угоди з Національним центром робототехніки (Словаччина), компанією Jinan Ronda Electronics Co, Ltd (Китай), Індо-Європейською освітньою фундацією (Польща), Школою інженерії SIGMA (Франція),Федерацією «Обмін Франція-Україна» з компанією «Ruland» (Польща), які передбачають співпрацю в області наукових досліджень, обмін студентами та науковцями, стажування. 
Щорічно (впродовж 2020 року у форматі онлайн) для науково-педагогічних працівників ТНТУ проводяться інформаційні заходи: зустрічі з представниками національних (НКП) та регіональних контактних пунктів(РКП) Рамкової програми ЄС «Горизонт 2020», презентації та консультації за тематичними напрямами, що сприятиме активнішій участі НПП у конкурсі дослідницьких проектів у рамках програми. Цьогоріч науковці ТНТУ долучились до підготовки проектної пропозиції за напрямком CSA (Coordination and Support Action) H2020-MSCA-NIGHT-2020bis.

7.2 Перелік діючих міжнародних угод Тернопільського національного технічного університету імені Івана Пулюя із зарубіжними університетами та науковими установами
Країна партнер (за алфавітом)	Установа - партнер	Тема співробітництва	Документ, в рамках якого здійснюється співробітництво термін його дії 	Практичні результати від співробітництва	
1	2	3	4	5	
Словаччина	Словацький технічний університет	Організація академічної мобільності, навчальні програми подвійних дипломів, подвійні дипломи аспірантів та докторантів, Еразмус+, стажування та практика.
	Угода про співробітництво
06.11.2017-06.11.2022	Проходження стажування та проведення експериментальних досліджень точності позиціонування об'єкта маніпуляції за допомогою захоплюючого пристрою Бернуллі	

8. ВІДОМОСТІ ЩОДО ПОЛІПШЕННЯ РІВНЯ ІНФОРМАЦІЙНОГО ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ НАУКОВОЇ ДІЯЛЬНОСТІ, ДОСТУПУ ДО ЕЛЕКТРОННИХ КОЛЕКЦІЙ НАУКОВОЇ ПЕРІОДИКИ ТА БАЗ ДАНИХ ПРОВІДНИХ НАУКОВИХ ВИДАВНИЦТВ СВІТУ ПРО ПАТЕНТНО-ЛІЦЕНЗІЙНУ ДІЯЛЬНІСТЬ.
 
Бібліотека університету надає користувачам доступ до різноманітних ресурсів, як друкованих так і електронних. Веб-сайт бібліотеки забезпечує користувачам доступ до всієї поновлювальної інформації про роботу бібліотеки та нові можливості у користуванні ресурсами.
Бібліотека стала першою від України членом Міжнародної асоціації науково-технічних бібліотек університетів (IATUL) та є членом громадської організації ELibUkr.
У 2020 році у фонд бібліотеки надійшло понад 4000 документів, підписано 100 наукових журнали.
Продовжувалося наповнення електронного каталогу бібліотеки університету, який складається з електронного каталогу книг та баз даних журналів, наукових вісників, праць конференцій тощо. На 30 грудня 2020 року електронний каталог бібліотеки містить 104 590 записів.
Упродовж 2020 року збільшувалася кількість публікацій на сервері інституційного репозитарію ELARTU (http://elartu.tntu.edu.ua), який є основою системи підтримки освітньої та наукової діяльності в університеті.
Розміщення публікацій в репозитарії забезпечує підтримку наукової діяльності, підвищує рейтинг у науковій спільноті, відкритий доступ до результатів досліджень, відбувається зростання індексу цитування, збереження авторських прав, підвищення якості наукової комунікації. На 30 грудня 2020 репозитарій ELARTU нараховує 30 362 публікації.
Згідно Закону України «Про вищу освіту» про оприлюднення дисертацій представлених до захисту, в інституційному репозитарії ELARTU публікуються дисертації, автореферати дисертацій та відгуки опонентів. Також в ELARTU розміщаються повні тексти кваліфікаційних робіт магістрів.
Інституційний репозитарій ТНТУ додано до міжнародних реєстрів ROAR та DOAR, що полегшує доступ української та світової наукової спільноти до публікацій науковців університету, розміщених в ELARTU.
У 2020 року відповідно до наказів Міністерства освіти і науки України, згідно укладеного договору із Державною науково-технічною бібліотекою України (ДНТБ України), у науково-технічній бібліотеці ТНТУ імені Івана Пулюя відкрито доступ до баз даних наукової періодики Scopus, Web of Science та Science Direct.
В університеті забезпечується доступ до українських електронних підручників Центру навчальної літератури (Цулонлайн) 1285 назви навчальних підручників та посібників, а також тестові періоди доступу до баз даних наукової періодики (з останніх – Springer та Wiley).
Розділ «Науковці ТНТУ» на сайті бібліотеки http://library.tntu.edu.ua/personaliji/a/statystyka-publikacij-za-avtoramy/ містить бібліографічні відомості про вчених університету, інформація оновлюється в он-лайн режимі.
Джерела бібліографій науковців університету:
- Електронний каталог - основне джерело бібліографічних відомостей
- Бібліографічна БД Scopus - представленібільшість фахових журналів
- Інституційний репозитарій – публікації науковців установи у відкритому доступі
Зведені статистичні показники можна сортувати за:
- Автором (абетковий порядок)
- Регаліями
- Кількістю документів у Scopus
- Кількістю цитувань у Scopus
- Індексом Гірша у Scopus
- Кількістю документів у ELARTU
- Кількістю документів у електронному каталозі бібліотеки
З власного профілю у розділі Науковці ТНТУ кожен автор може завантажити бібліографічний перелік власних праць. Повнота переліку залежить від повноти представлення праць у репозитарії та у паперовому вигляді у фонді бібліотеки.
Кількість звернень до сайту бібліотеки за 2020 рік –понад 79 000.
- Пошук всієї літератури доступний через електронний каталог (кількість записів – більш як 104 тис.);
- Працює інституційний репозитарій з відкритим доступом до всіх розміщених матеріалів;
- Працює електронний читальний зал з вільним доступом до Інтернет;
- Читальний зал бібліотеки працює як гібридний читальний зал: є можливість отримати книги та користуватися Інтернетом з власного ноутбука (в залі зона WI-FI).
У бібліотеці ТНТУ постійно проводяться семінари по тематиці публікацій у інституційному репозитарії ELARTU та дистанційного навчання. Щорічно у читальному залі 2 лютого проводяться Пулюївські наукові читання, присвячені відомому українському фізику та громадському діячові Іванові Пулюю.
Тестові та постійні доступи до передплатних ресурсів у 2020 р. для ТНТУ ім. І. Пулюя
№ п/п	Назва ресурсу	Термін доступу	Опис	
1.	ЦУЛ-онлайн	постійно	Онлайн-доступ до підручників видавництва ТОВ «Центр навчальної літератури» (ЦУЛ), що спеціалізується на виданні та продажу навчальної та довідкової літератури з гуманітарних, природничих та технічних наук, бухгалтерського обліку, фінансів, економіки, менеджменту, маркетингу, права тощо.	
2.	Scopus
	01.01.2020 — 31.05.2020
11.12.2020 – 31.05.2021 	База даних SCOPUS є найбільшою у світі універсальною реферативною базою даних з можливостями відстеження наукової цитованості публікацій. Згідно оголошеної стратегії, дана база даних має стати найбільш повним та вичерпним ресурсом для пошуку наукової літератури. Scopus є інструментом для відстеження цитованості статей, опублікованих у наукових виданнях. Індексує 38 млн. записів з 18 тис. назв наукових видань 5 тис. видавців. База даних індексує наукові журнали, матеріали конференцій та _ері альні книжкові видання. Розробником та власником SCOPUS є видавнича корпорація Elsevier. База даних доступна на умовах передплати через веб-інтерфейс. Пошуковий апарат SCOPUS інтегрований з пошуковою системою Scirus для пошуку веб-сторінок та патентною базою даних (доступ отримано відповідно до наказу МОН України)	
3.	ScienceDirect	11.12.2020 – 31.05.2021	ScienceDirect – повнотекстова база даних компанії Elsevier, яка містить 25% світових наукових публікацій з усіх галузей знань від понад 47 тис. впливових авторів (доступ отримано відповідно до наказу МОН України)
	
4.	Web of Science
	01.01.2020 — 31.12.2020 	Web of Science (до 2014 Web of Knowledge) — платформа, на якій розміщено бази наукової літератури і патентів, до 2016 року належала Thomson Reuters. В листопаді 2016 року відділення IP & Science придбано інвестиційними фондами і функціонує як Clarivate Analytics. Web of Science охоплює матеріали з природничих, технічних, біологічних, суспільних, гуманітарних наук і мистецтва (доступ отримано відповідно до наказу МОН України)	
5.	Wiley
	01.02.2020-01.05.2020	JohnWiley&Sons (скорочене найменування – Wiley) – одне з найдавніших академічних видавництв у світі, яке має багату історію та захоплюючу колекцією контенту та рішень для науки, вищої освіти та бізнесу.
У рамках тестового доступу для користувачів буде доступна найбільша колекція журналів Wiley, а це понад 1500 назв сучасних журналів	
6.	Springer Link	01.01.2020 — 31.12.2020	З початку 2020 року користувачі бібліотеки отримали доступ до повнотекстових ресурсів одного з найбільших світових видавців академічних і науково-популярних книг та журналів порталу Springer Link, а саме:
   ⦁ журналів Springer 1997-2020 рр.;
   ⦁ електронних книг Springer 2017 р.
Доступ надано до понад 3,5 тисяч назв журналів та близько 10 тисяч книг.

9. ІНФОРМАЦІЯ ПРО НАУКОВО-ДОСЛІДНІ РОБОТИ, ЩО ВИКОНУЮТЬСЯ НА КАФЕДРАХ У МЕЖАХ РОБОЧОГО ЧАСУ ВИКЛАДАЧІВ.

У межах робочого часу викладача виконуються 9 науково-дослідних робіт (кафедральних тем), що мають номер державної реєстрації, та науково-дослідні роботи, що виконуються індивідуально науково-педагогічними працівниками і включені в індивідуальний план роботи викладача та в плани науково-дослідної роботи кафедр. Зокрема, в ТНТУ отримані такі результати за зареєстрованими в УкрІНТЕІ роботами:
За темою ВК56-16 «Інформаційні технології дослідження сигналів з характерними особливостями періодичності». (№ держ. реєстр. 0116U006601, керівник НДР: д.т.н., проф. Приймак М.В.). Обгрунтована модель стохастично періодичних потоків у вигляді періодичних пуассонівських кусково стаціонарних потоків та подубована оцінка їх інтенсивності.
За темою ВК 57-17 «Розробка теоретичних основ удосконалення транспортної системи м. Тернополя». (№ держ. реєстр. 0117U002239, керівник НДР: к.т.н., доц. Дзюра В.О.). Визначено напрями покращення функціонування вулично-дорожньої мережі міста, шляхом перерозподілу транспортних потоків на ділянках вулично-дорожньої мережі за рахунок оптимізації світлофорних циклів. Запропоновано світлофорні цикли розподіляти на основі аналізу законів розподілу транспортних потоків на перехрестях протягом доби. При аналізі статистичних даних для визначення характеристик розподілу запропоновано використовувати теорію малої вибірки, яка дозволяє отримати достовірні дані за короткий проміжок часу. На основі проведеного аналізу вирішенням проблеми зменшення ДТП при аварійному гальмуванні транспортних засобів є зменшення максимальної швидкості руху на міських вулицях і дорогах до 50 км/год без нештрафованого перевищення до 20 км/год.
За темою ВК 61-17 «Дослідження сучасних управлінських технологій у системі публічного управління». (№ держ. реєстр. 0117U003209, керівник НДР: д.е.н., проф. Сороківська О.А.). Досліджено моральні засади та особливості розвитку корпоративної соціальної відповідальності, сформовано прикладні аспекти організації командної роботи в публічній установі, виокремлено та запропоновано шляхи розв’язання ключових проблем організаційного й кадрового забезпечення органів публічної влади в Україні. Результати дослідження дали змогу провести комплексний аналіз особливостей формування ефективної системи публічного управління організацією.
За темою ВК 62-18 «Нарощування фінансово-економічного потенціалу суб’єктів економічних відносин як основа поступального розвитку територіально-господарської системи» (№ держ. реєстр. 0118U003481, керівник НДР: д.е.н., проф. Панухник О.В.). 
Встановлено принципи здійснення інформаційно-аналітичної діяльності органами місцевої влади та місцевого самоврядування. Обґрунтовано необхідність забезпечення розвитку національної інформаційно-комунікаційної інфраструктури, розкрито поняття і сутність аутсорсингу інформаційних технологій, його види, цілі та основні переваги використання.  Проаналізовано вплив ІТ-аутсорсингу на потенційний ріст ВВП і розвиток економіки України у цілому.  Наведено основні передумови необхідності нарощування фінансово-економічного потенціалу учасників господарських відносин як базової складової задля  збалансованого розвитку територій. Визначено поточні та стратегічні напрями удосконалення механізмів нарощування та інтеграції фінансово-економічного потенціалу суб'єктів господарювання  у процесі поступального розвитку територіальних громад.
За темою ВК 63-19 «Підвищення енергоефективності суміщеного освітлення будівель з врахуванням енергетичного балансу приміщення» (№ держ.реєстр. 0119U001321 керівник – д.т.н., проф. Тарасенко М.Г.) Досліджено вплив геометричних розмірів приміщення і площі засклення на величину коефіцієнта природної освітленості в розрахунковій точці робочої поверхні, встановлено параметр, який дозволяє уніфікувати результати досліджень природного освітлення приміщень різного розміру, визначено вплив орієнтації, теплового опору та коефіцієнта відносного проникнення сонячної радіації світлопрозорих зовнішніх огороджувальних конструкцій на енергетичний баланс приміщень.
За темою ВК 64-19 «Особистісно-професійне зростання студентів технічних університетів в процесі вивчення суспільних дисциплін» (№ держ.реєстр. 0119U001322 керівник – д.і.н., проф. Криськов А.А.). Апробовано модель формування професійної відповідальності студентів технічних університетів в процесі вивчення суспільних дисциплін. Триває робота над інтегрованим дистанційним спецкурсом «Професійна відповідальність фахівця технічного профілю в сучасних умовах». З метою вивчення рівня сформованості професійної відповідальності, розроблено методику Результати досліджень апробовано у двох публікаціях, індексованих у Scopus, та у 6 міжнародних наукових конференціях. 
За темою ВК 65-20 «Управління розвитком науково-інноваційного потенціалу бізнес-структур в умовах трансформаційної економіки і переходу до сталого розвитку» (№ держ.реєстр. 0120U000131 керівник – д.е.н., проф. Андрушків Б.М.). Досліджено і окреслено соціальні та економічні вектори інноваційного розвитку бізнес-структур, теоретично обґрунтовано інноваційні програми та інноваційно-цифрові перспективи розвитку економіки, заснованої на знаннях. Досліджено економічну сутність інтелектуального потенціалу, його структуру та місце в управлінні економічними процесами підприємства. Розвинуто концепцію та моделі інтелектуального потенціалу підприємств в умовах «нової парадигми».
За темою ВК 66-20 «Моделювання синтез та розробка гвинтових конвеєрів з можливостями технологічного перетворення сільськогосподарських матеріалів» (№ держ.реєстр. 0120U102048 керівник – к.т.н., доц. Гудь В.З.). Охарактеризовано стан досліджень гвинтових конвеєрів для виконання транспортно-технологічних операцій в сільськогосподарському виробництві, здійснено аналіз гвинтових механізмів з можливостями мобільної зміни траєкторії перевантаження сільськогосподарських матеріалів, наведено особливості конструкцій гвинтових конвеєрів для виконання транспортно-технологічних операцій в сільськогосподарському виробництві. Наведено основні принципи методології синтезу гвинтових конвеєрів з можливостями технологічного перетворення і мобільної зміни траєкторії перевантаження матеріалів, здійснено генерування конструкцій секційних шнеків та синтез. Проведено дослідження динаміки системи «секційний шнек – сипке середовище», побудована математична модель динаміки системи «секційний шнек – сипке середовище», оглянуто нерезонансні коливання системи «секційний шнек – сипке  середовище» та резонансні явища в системі секційний шнек – сипке середовище а також резонансні коливання, які зумовлені зовнішніми періодичними силами а особливо резонансні коливання системи «телескопічний шнек – сипке середовище», які зумовлені крутильними коливаннями. 

10. РОЗВИТОК МАТЕРІАЛЬНО-ТЕХНІЧНОЇ БАЗИ ДОСЛІДЖЕНЬ.

У 2020 лабораторії та кафедри поповнились обладнанням та приладами, зокрема представленими в таблиці (1-25 – нові; 26-29 – передані партнерами) .

№
з/п	Назва приладу (українською мовою та мовою оригіналу) і його марка, рік випуску, фірма-виробник, країна походження	Науковий напрям та структурний підрозділ для якого здійснено закупівлю	Вартість, тис. грн.	

1	2	3	4	
1.	1	TP-link Archer A6	Технічні науки, кафедри університету	1,250	
2.		 цифровий пірометр WH320 (-50...-330C)	Технічні науки, кафедри університету	1,440	
3.		D-link DES-1024D	Технічні науки, кафедри університету	1,260	
4.		Аргонно-дуговий зварювальний апарат EDON 	Технічні науки, кафедри університету	5,999	
5.		Двохкнальний генератор сигналів JDS6600-60M 60Mгц	Технічні науки, кафедри університету	9,640	
6.		Джерело безперебійного живлення  APC Back-UPS 800VA IEC	Технічні науки, кафедри університету	6,000	
7.		Джерело безперебійного живлення  LPY-W-PSW-1000Va	Технічні науки, кафедри університету	9,558	
8.		Джерело безперебійного живлення  LPY-W-PSW-2000Va	Технічні науки, кафедри університету	16,344	
9.		Джерело безперебійного живлення Logic Power LPY-W-PSW-2000Va	Технічні науки, кафедри університету	20,376	
10.		лабораторний блок живлення АPS3003S-3D	Технічні науки, кафедри університету	22,000	
11.		Лазер для різання і гравірування для лазерного  ЧПК гравера 5,5Вт	Технічні науки, кафедри університету	5,650	
12.		Лазерний дальномір Bosch GL M50C Professional	Технічні науки, кафедри університету	4,990	
13.		МодульWI-FI  Node MCU V3 ESP8266	Технічні науки, кафедри університету	0,900	
14.		МодульWI-FI ESP32 з камерою 2МР	Технічні науки, кафедри університету	0,660	
15.		монітор Pilips 242V8A/00? 242V8A/01	Технічні науки, кафедри університету	97,010	
16.		Мультиметр  UT60H UNI-T	Технічні науки, кафедри університету	3,300	
17.		Мультиметр  UT70D UNI-T	Технічні науки, кафедри університету	3,900	
18.		Мультиметр Hantek 2C42	Технічні науки, кафедри університету	4,100	
19.		Осцилограф цифровий OWON SDS1022	Технічні науки, кафедри університету	69,999	
20.		Паяльна станція AOYUE 906C	Технічні науки, кафедри університету	19,200	
21.		Паяльна станція Lukey 852D	Технічні науки, кафедри університету	4,540	
22.		паяльник для зварювання пластмас  BERGER	Технічні науки, кафедри університету	2,500	
23.		паяльник для зварювання пластмас  EDON	Технічні науки, кафедри університету	2,800	
24.		паяльник для зварювання пластмас  FORTE WP6320	Технічні науки, кафедри університету	2,800	
25.		паяльник для зварювання пластмас  ПРОТОН	Технічні науки, кафедри університету	1,300	
26.		Перфоратор BOSCH GBH 240F	Технічні науки, кафедри університету	4,830	
27.		Плазморіз  Cut 40 EDON 	Технічні науки, кафедри університету	5,950	
28.		Плазморіз EDON CT-315	Технічні науки, кафедри університету	5,999	
29.		Презентер 2Е 2Е-LPP-1B	Технічні науки, кафедри університету	0,749	
30.		прилад моніторингу показників якості електроенергії та клімату серверних приміщень	Технічні науки, кафедри університету	17,240	
31.		Проекцыйний екран на стіну Logan PRMC5 135 3000*1680	Технічні науки, кафедри університету	3,470	
32.		Пульт GPS Smart Remote для Insta 360 One	Технічні науки, кафедри університету	2,580	
33.		Тахометр DT-2234C цифровий лазерний безконтактний	Технічні науки, кафедри університету	0,580	
34.		Тензодатчик QS-D 30t	Технічні науки, кафедри університету	5,350	
35.		термометр безконтактний 	Технічні науки, кафедри університету	3,400	
36.		термометр інфрачервоний  УТ-1	Технічні науки, кафедри університету	8,500	
37.		Тестер телекомунікаційних  мереж і ліній  передачі даних ProsKit VN-7028	Технічні науки, кафедри університету	2,355	
38.		USB накопичувач Trancend JetFlash 810.64 Gb	Технічні науки, кафедри університету	0,456	
39.		Зовнішній жорсткий диск  Seagate ITB	Технічні науки, кафедри університету	1,560	
40.		Пристрій безперебійного живлення АРС Back-UPS RS 1100VA	Технічні науки, кафедри університету	5,990	
41.		Оснащення до штампу пласт. 58*22мм	Технічні науки, кафедри університету	0,285	
42.		Персональний комп'ютер  у комплекті ARMA PC A1142	Технічні науки, кафедри університету	684,000	
43.		Персональний комп'ютер в комплекті	Технічні науки, кафедри університету	45,000	
44.		SSD-диск Micron 5210 ION Enterprise 1.92 TB 2.5  SATAIII 3D NAND QLC	Технічні науки, кафедри університету	4,000	
45.		SSD-диск Micron 5210 ION Enterprise 1.92 TB 2.5  SATAIII 3D NAND QLC	Технічні науки, кафедри університету	4,000	
46.		Багатофункційний друкуючий пристрій Brother DCP-L2540DNR з USB кабелем	Технічні науки, кафедри університету	6,384	
47.		Перетворювач частоти ЗАХD50000039015	Технічні науки, кафедри університету	0,764	
48.		Перетворювач частоти ЗАХD50000039018	Технічні науки, кафедри університету	1,032	
49.		Перетворювач частоти ЗАХD50000039019	Технічні науки, кафедри університету	1,155	
50.		Пристрій плавного пуску 1SFA898105R7000	Технічні науки, кафедри університету	1,584	
51.		Пристрій плавного пуску 1SFA898109R7000	Технічні науки, кафедри університету	2,622	
52.		термометр безконтактний інфрачервоний  МDI901	Технічні науки, кафедри університету	7,562	
53.		Термоперетворювач частоти АВВ (3ф,2,2 кВт) АСS 150-03E-07F3-4	Технічні науки, кафедри університету	1,356	
54.		Частотний перетворювач  АВВ (3ф, 400Вт) АСS 355-03E-05А6-4	Технічні науки, кафедри університету	0,697	
Всього	1146, 970	

Для підвищення наукового рівня досліджень та розширення області діяльності науковці університету заплановано модернізація існуючого обладнання з використанням цифрових технологій та купівля нового.

11. ЗАКЛЮЧНА ЧАСТИНА

Потребує вирішення на державному рівні проблема залучення студентів та аспірантів до виконання НДР, зокрема за сумісництвом. Оскільки нарахування на їх заробітну плату, яка в цьому випадку менша мінімальної, повинно виплачуватись з розміру мінімальної заробітної плати, а не в розмірі 22% від фактичної заробітної плати, то їх прийом на роботу за сумісництвом призводить до збільшення витрат на статтю «нарахування на заробітну плату» та розбалансування кошторисів на виконання НДР.
Вважаємо, що, в запитах на фінансування НДР з коштів загального фонду державного бюджету, величину обсягу вартості проекту доцільно узгоджувати з величиною очікуваних результатів за тематикою проекту (п.11 запиту). Тобто для отримання однакового показника, яким оцінюються результати, для високо бюджетних тем вони повинні бути більш значними, ніж для низько бюджетних.
У відповідності до атестації наукової і науково-технічної діяльності закладів вищої освіти проведеної в кінці 2020 року, університет увійшов в категорію В, хоча наявний потенціал ЗВО значно вищий. Експертною групою ТНТУ було направлено в МОН рекомендації щодо удосконалення критеріїв оцінювання при проведенні атестації наукової і науково-технічної діяльності закладів вищої освіти.